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Zápisnica z Riadnej Konferencie Slovenskej plaveckej federácie  
č. SPF/2023/K/Z1  

v termíne 04.5.2023 prezenčnou formou v Kongresovej sále Hotela NH Bratislava 
Gate One v Bratislave, Ambrušova 7, s termínom začiatku o 9.00 hod. (prezentácia od 

8.15 hod.) 
 

Prítomní/Neprítomní: Delegáti podľa prezenčnej listiny /príloha č.1/, 
ktorej originál je uložený na Sekretariáte SPF 
 
Hostia podľa prezenčnej listiny  /zamestnanci 
sekretariátu a iní  príloha č.2/, ktorej originál je 
uložený na Sekretariáte SPF 

 
Navrhovaný program Konferencie:  
  

1.        Príchod delegátov a hostí – prezentácia 
2.       Otvorenie rokovania Konferencie SPF 
3.       Skúška hlasovacieho zariadenia 
4.       Schválenie pracovných komisií Konferencie 
5.       Ocenenie jubilantov  + pamiatka významným zosnulým členom SPF za rok 2022-23 
6.       Správa mandátovej komisie (zoznam členov a ich náhradníkov k 02.5.2023) 
7.       Schválenie programu Konferencie 
8.      Schválenie Volebného poriadku SPF 
9.       Rozpočet 2023 

9.1. Informácia o čerpaní rozpočtu 2022, Výročná správa SPF a SPM so správou o činnosti SPF a správou o 
hospodárení SPF za rok 2022 a Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky SPF a spoločnosti Slovenská 
plavecká marketingová, s.r.o. za rok 2022 
9.2. Návrh na zmenu SMERNICE Slovenskej plaveckej federácie o kritériách, účele a rozdelení finančných 
prostriedkov na rozvoj talentovaných športovcov zaradených do zoznamu talentovaných športovcov SPF 
9.3. Schválenie zverejnenia a zverejňovania informácií o prijatí a spôsobe použitia finančných prostriedkov 
vlastných zdrojov Slovenskej plaveckej federácie a spoločnosti Slovenská plavecká marketingová, s.r.o. 
9.4. Schválenie Rozpočtu SPF 2023 

10.   Návrh na odvolanie člena Rady SPF pre vodné pólo 
11.     Doplňujúce voľby člena Rady SPF pre ekonomiku 
12.    Doplňujúca voľba člena Rady SPF -  viceprezident pre plávanie 
13.    Doplňujúca voľba tretieho člena volebnej komisie 
14.    Správa o činnosti prezidenta a výkonného orgánu za obdobie od predchádzajúcej Konferencie 
15.    Výročná správa Kontrolóra SPF 
16.    Správy o činnosti jednotlivých orgánov SPF za predchádzajúce obdobie 

a. Disciplinárna komisia SPF 
b. Odvolacia komisia SPF 
c. Rozhodovacia rada SPF 

17.    Návrh na zmenu Stanov SPF (dodatok č. 4) 
18.    Rôzne 
19.    Diskusia 
20.   Záver 

 

 

Bod č. 1 - Príchod delegátov a hostí - prezentácia 
 
 
Prezident SPF p. Šulek: Požiadal všetkých prítomných, aby sa usadili a aby bolo možné všetkých spočítať a to skrutátormi 

mailto:sekretariat@swimmsvk.sk
http://www.swimmsvk.sk/


 

 

 

 
Slovenská plavecká federácia 
Za kasárňou  1, 831 03 Bratislava 
tel.: +421 238 105 478 
IČO: 36 068 764 
sekretariat@swimmsvk.sk,  www.swimmsvk.sk  
 

 

tu priamo v sále a skrutátorovi budú delegáti odovzdávať všetky návrhy, prihlášky do diskusie a pod. Zároveň boli delegáti 
upovedomení o nahrávaní a vyhotovení zvukovo-obrazového záznamu. Delegáti boli požiadaní, aby pokiaľ niekto bude 
rozprávať, potom čo sa prezentoval u skrutátora, ktorý prevezme lístok a naň zaznamená čas a poradie, v akom sa delegát 
prihlásili do tej diskusie, učinil tak priamo cez mikrofón, pretože len to sa dá zaznamenávať..  
 

 
Bod č. 2. - Otvorenie rokovania konferencie SPF 
 
 
Rokovanie Riadnej Konferencie SPF (ďalej aj len “Konferencia”) otvoril prezident SPF Ivan Šulek a privítal všetkých 
prítomných členov SPF, ktorí sú delegátmi Konferencie. Pán Šulek v súlade s čl. 3 Rokovacieho poriadku SPF oznámil 
konferencii, že poveruje predsedaním konferencie pána JUDr. Tomáša Gábriša - delegáta riadneho člena Malý plavec s.r.o. 
 
Po prijatí poverenia JUDr. Gábriš (predsedajúci) všetkých privítal a oznámil, že kedykoľvek bude otázka smerovať na SPF, 
resp. na štatutára SPF, tak odovzdáva slovo prezidentovi ako zodpovedajúcej osobe, ktorá dokáže zodpovedať tie 
otázky/pripomienky. Následne predsedajúci konštatoval, že:  
● Konferencia bola zvolaná v súlade so Stanovami SPF a sú splnené všetky podmienky,  
● všetci boli upozornení vopred už pri príchode, že majú akékoľvek návrhy/ pripomienky k programu predkladať písomne 
do 10.00 hod. k predsedníckemu stolu, a následne podľa poradia, v ktorom prídu, budú tieto potom diskutované k 
jednotlivým bodom, 
● pri opustení miestnosti je nutné odovzdať hlasovacie zariadenie a farebný lístok skrutátorovi pri dverách a ten potom 
bude vedieť uviesť, koľko hlasov resp. členov odišlo a pod., počet prítomných i hlasov a či je ešte daná uznášaniaschopnosť.  
 
Predsedajúci požiadal navrhovaných členov mandátovej komisie, aby vykonali sčítanie prítomných delegátov na účely 
prezentácie. Následne predsedajúci konštatoval, že podľa počtu prezentovaných delegátov sú splnené podmienky 
uznášaniaschopnosti Konferencie, keď sa prezentovalo 82 delegátov.  
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo  Poprosím požiadal o vyjasnenie otázku, resp. rozpor delegácie s rokovacím poriadkom. Z 
hľadiska prihlášok k diskusii o pozmeňovacích návrhoch, tie vznikajú počas rokovania o danom bode programu. Už som to 
namietal na minulej konferencii. Teraz poprosím, aby sme si toto vyjasnili, lebo z priebehu rokovania je možné a treba čítať 
ďalej ten rokovací poriadok aj v bode 9. V podstate sa presne prednášal pozmeňujúci návrh a potom je ďalšia úprava, kde 
viac-menej sa predkladajú tieto návrhy a dokonca sa musí dávať časový limit na predkladanie v podstate písomne 
formulovaných tých pozmeňujúcich návrhov. Čiže to poučenie z pohľadu, ako keby toho behu rokovania je nesprávne a 
ťažko nejaké návrhy do desiatej predkladať k bodu, ktorý sa bude prejednávať neskôr. Pri tej diskusii a pri prejednávaní 
daného bodu vzniká vôľa delegátov vo vzťahu k danému materiálu/bodu a vtedy vznikajú návrhy delegátov, prípadne 
pozmeňujúce návrhy delegátov vo vzťahu k návrhu predtým prednesenú a tak ďalej. Následne sa ujíma v podstate pri 
formulovaní konečného návrhu toho textu uznesenia a k tomu danému programu má svoje úlohy mandátová komisia. A 
teda upozorňujem tam, že tam je aj možnosť toho časového nejakého vyhlásenia časového úseku na to, aby si ten daný 
delegát tak, ako ste povedali, písomne, potom pripravil ten návrh a odovzdal ho návrhovej komisii. 
 
Predsedajúci p. Gábriš: Áno, pokiaľ ide o tie nejaké pripomienky, pozmeňujúce návrhy k tým textom, ktoré boli predložené 
tam naozaj by som vás rád poprosil, aby ste to predložili do 10.00. Nikto nemal záujem brániť nejak v diskusii, takže ak 
potom následne ešte vyvstane nejaký bod, ktorý nebol v programe práve kvôli tomu, že sa teda môže ešte meniť ten 
program, tak samozrejme nejakú tú diskusiu pripustíme. Pokiaľ ide o nejaké tie pripomienky, návrhy textácií a podobne, tie 
by som vás poprosil, keby ste naozaj do 10.00 tie pozmeňovacie návrhy k tomu, čo bolo predložené, s čím ste oboznámený, 
aby sa to naozaj predložilo, aby sme vedeli podľa toho zostaviť program a k jednotlivým bodom jednotlivé pripomienky.  
 
Predsedajúci na otázku UMB  delegáta p. Záborského upresnil, že nie potrebné opätovne predkladať pozmeňovacie návrhy, 
ktoré zaslali delegáti ešte pre Konferenciou, na tie sa bude prihliadať.  
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Bod č. 3. – Skúška hlasovacieho zariadenia  
 
 
Predsedajúci požiadal obsluhu administrátora hlasovacieho zariadenia, aby vykonal skúšku hlasovacieho zariadenia 
všetkých delegátov a ozrejmil spôsob hlasovania. Prostredníctvom hlasovacieho zariadenia s prideleným príslušným 
počtom hlasov podľa schváleného kľúča sa prezentovalo 82 delegátov. Kontrolór potvrdil, že skúška hlasovacieho zariadenia 
prebehla  a súhlasí s použitím daných zariadení na účel voľby a hlasovania na Konferencii. 
 
 

 

Bod č. 4 - Schválenie pracovných komisií Konferencie 
 
 
Po navrhnutí kandidátov, ktorých schválila Rada SPF a preverení vôle prijatia funkcií (P. Radič vzal svoju nomináciu na 
skrutátora späť), ako aj prítomnosti vopred navrhnutých kandidátov, delegáti aklamačne jednoznačnou väčšinou 
prítomných schválili zloženie mandátovej, návrhovej komisie, skrutátorov(dostatočné množstvo aj po späť vzatí), 
zapisovateľa Konferencie a overovateľov Zápisnice z Konferencie v znení uznesenia.  
 
Predsedajúci p. Gábriš pred hlasovaním o uznesení overil u predsedu Mandátovej komisie uznášaniaschopnosť, pričom 
mandátová komisia konštatovala, že v tom čase je prítomných dohromady 87 delegátov s počtom hlasov 278. Toto činí 
vlastne 62,14 % celkového počtu delegátov, takže možno konštatovať, že Konferencia je uznášaniaschopná. Ak sa bude 
hlasovať, tak nadpolovičná väčšina alebo uznesenie bude schválené, ak bude mať minimálny počet 140 hlasov, najmenej 
186 hlasov - ak ide o hlasovanie o návrhu, ktorého schválenie vyžaduje dosiahnutie kvalifikovanej väčšiny hlasov prítomných 
delegátov.  
 

SPF/2023/K/Z1/U1 

Konferencia SPF schvaľuje pracovné komisie v nasledovnom zložení: 
 
Mandátová komisia delegáti: 
Marek Gális (PITOP) - predseda    
Andrej Laho (AQSE) - člen 
Ondrej Matej (DELPR) - člen   
Pavol Vaculčík (KSPZR) - člen 
 
Návrhová komisia delegáti: 
Marek Gális (PITOP) - predseda    
Andrej Laho (AQSE) - člen 
Ondrej Matej (DELPR) - člen   
Pavol Vaculčík (KSPZR) - člen 
 
Skrutátori - pracovníci sekretariátu SPF:  
Róbert Košťal 
Stanislav Vaňo 
Martina Nela Vaculčík   
Patrik Pavelka 
Iva Hlobilová 
 
Zapisovateľ:  
Martina Kuniková, asistent - Zuzana Košťálová 
 
Overovatelia: 
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Lucia Mokrá,  Andrea Nováková (TKPS) 

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 87  
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 278 
Počet hlasujúcich delegátov: 86 
Počet nehlasujúcich delegátov: 1 
Počet hlasov “Za”: 270 
Počet hlasov “Proti”: 0 
Počet hlasov “Zdržal sa”:7  
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ 
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne  
 

 

Bod č. 5 – Oceňovanie jubilantov + pamiatka významným zosnulým členom SPF za rok 
2022-23 
 
 

Prezident SPF p. Šulek požiadal o zverejnenie zoznamu jubilantov a požiadal všetkých prítomných aby sa dostavili dopredu 

na ocenenie. Nakoľko prezident spolu s členmi Rady SPF prešiel oceňovať a poďakovať za prácu pri príležitosti  okrúhleho 

jubilea, odovzdal mikrofón pre moderovanie tohto bodu pánovi Pavelkovi. Následne boli delegáti požiadaní o symbolickú 

minútu ticha za zosnulých členov. 

 
 

 

Bod č. 6 - Správa mandátovej komisie (príloha č.3 Zápisnice z Konferencie) 
 
 
Predsedajúci požiadal mandátovú komisiu, aby potvrdila v predošlom bode už vyslovené a či to stále platí. Predseda 
mandátovej komisie potvrdil počty delegátov(aktuálne 87 z celkového počtu 140) a hlasov(počet prítomných hlasov 287), 
pričom uviedol, že po prepočte je na odsúhlasenie uznesenia nadpolovičnou väčšinou prítomných potrebných 140 hlasov.  
 
 

 

Bod č. 7 – Schválenie programu Konferencie 
 
 
Pozmeňujúci návrh programu Konferencie doručený dňa 04.05.2023 v čase 8:39, od SWMT p. Hakel - vypustiť z programu   
Konferencie SPF bod: Zmena a doplnenie Stanov SPF - dodatok č.4. Dôvodom návrhu je nedôvodné poškodzovanie klubov 
so športovcami nad 23 rokov a zároveň ide o návrh neprediskutovaný v osobitnej pracovnej skupine pre zmenu Stanov SPF.  
 

SPF/2023/K/Z1/U2 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh programu Konferencie SPF - vypustenie bodu: 
 

17.Návrh na zmenu Stanov SPF ( dodatok č. 4)  
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Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 87 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 278 
Počet hlasujúcich delegátov: 86 
Počet nehlasujúcich delegátov: 1 
Počet hlasov “Za”: 178 
Počet hlasov “Proti”: 54 
Počet hlasov “Zdržal sa”:43  
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
Pozmeňujúci návrh programu Konferencie doručený dňa 03.05.2023 v čase 7:48, od riadneho člena ORCAB p. Adámkovej 
(návrh je zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023)  
 
 

SPF/2023/K/Z1/U3 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh programu Konferencie SPF - doplnenie nového bodu do poradia daný 
ako č. 8 : 
... 

7. Schválenie programu Konferencie 

8. Informácia o zisteniach týkajúcich sa ekonomického a finančného postavenia SPF a prijatie operatívnych krokov 

krízového manažmentu 

9. Schválenie Volebného poriadku SPF 

... 
 

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 281 
Počet hlasujúcich delegátov: 85 
Počet nehlasujúcich delegátov: 3 
Počet hlasov “Za”: 141 
Počet hlasov “Proti”: 89 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 42 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 

 
 
K otázke predsedajúceho, či predkladateľ STUAS p. Blažo trvá na návrhoch (zmena/doplnenie)v bodoch týkajúcich sa 
zverejňovania vlastných prostriedkov SPF a dcérskej obchodnej spoločnosti Slovenská plavecká marketingová, Delegát 
klubu STUAS uvádza, že zaradený bod programu bol presunutý z predchádzajúcej konferencie a nie je to návrh na doplnenie. 
Upozornil na chybu toho, že bol kreovaný program tejto konferencie bez toho, že by sa zohľadňoval návrh klubu STUAS a 
ďalších siedmich klubov, riadnych členov SPF, ktorí navrhli tieto body programu do konferencie, ktorá sa mala konať formou 
per rollam v novembri 2022. Ten problém sa týka dvoch bodov rokovania zrušenej konferencie, druhým je odvolanie 
viceprezidenta vodného póla. Nesúhlasí s personifikáciou tohto problému.  
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Pozmeňujúci návrh programu Konferencie doručený dňa 26.04.2023 v čase 21:13, od riadneho člena STUAS a SKMD 

- Bod. Zmena a doplnenie štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF (návrh je zverejnený na webovom sídle 

SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023) 

Delegát klubu STUAS p. Blažo  uvádza, že sa jedná o úpravu štatútu kontrolóra, podmienky doručovania podnetov a hlavne 
sa mení moment, kedy sa zafixuje lehota, že sa podal podnet (dňom doručenia toho podnetu). Plus ešte sa odstraňuje ten 
moment, že iný orgán alebo iná osoba potvrdzuje prípadne ten podnet, ktorý bol adresovaný, čiže nie kontrolou, potvrdí 
ten podnet. Ak sa obraciate na kontrolný orgán, mala by byť v zásade aj anonymná tá linka, prípadne zachovala by sa tam 
aj písomná podoba s tým, že obálka sa nebude otvárať, bude adresovaná rovno kontrolórovi a v prípade, že sa podá podnet 
priamo kontrolou na jeho oficiálnu e-mailovú stránku, tak je podnet podaný. 
 

Kontrolór p. Meliš: Ak chcete dať podnet, učiňte tak voči kontrolórovi a nedávajte ho v komunikácii so sekretariátom, 
prezidentovi, kontrolórovi na vedomie, v kópii a tak ďalej, pretože aktuálne asi 1800 e-mailov je v tej schránke kontrolór 
swim SVK, to nie je fyzicky možné obsiahnuť. Hlavne je problémom pre kontrolóra extrahovať z komunikácie, ktorá niekedy 
trvá týždne, čo je práve v danom momente podstatné pre navrhovateľa. Kontrolór si ťažko môže domýšľať, čo sú podnety 
preň a čo nie, tak to nemôže fungovať. Návrh je v zásade v poriadku, ale treba dodržiavať spôsob podania podnetu. Podnet 
kontrolórovi nepatrí ďalším ľuďom, ale patrí kontrolórovi.  
 

SPF/2023/K/Z1/U4 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh programu Konferencie SPF - doplnenie nového bodu do poradia daný 
ako č. 10 : 
                ... 

9. Schválenie Volebného poriadku SPF 

10. Zmena a doplnenie štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF 

11. Zmena a doplnenie doplnku  Stanov SPF 

... 

        

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 87 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 278 
Počet hlasujúcich delegátov: 85 
Počet nehlasujúcich delegátov: 2 
Počet hlasov “Za”: 188 
Počet hlasov “Proti”: 28 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 56 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
Pozmeňujúci návrh programu Konferencie doručený dňa 26.04.2023 v čase 21:13, od riadneho člena STUAS a SKMD 

- Bod. Zmena a doplnenie Disciplinárneho poriadku SPF (návrh je zverejnený na webovom sídle SPF: 

https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023)  

Delegát klubu STUAS p. Blažo uvádza, že zavádzané sú iba lehoty na rozhodovanie. Disciplinárna komisia je nečinná v 
určitých prípadoch, v určitých prípadoch je činná. Určujú sa lehoty na vybavenie podnetu na rozhodnutie 1. stupňa, keďže 
2. stupňový orgán má lehotu na rozhodnutie o odvolaní, čiže aby 1. stupňový orgán  v lehote(15 dní) vybavil podnet. Ak sú 
veci otvorené dlhé roky a neriešené, majú byť ukončené alebo odložené, nech sa o nich rozhodne. Lehota na rozhodnutie 
prvostupňového orgánu disciplinárnej komisie do 90 dní. 

mailto:sekretariat@swimmsvk.sk
http://www.swimmsvk.sk/
https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023


 

 

 

 
Slovenská plavecká federácia 
Za kasárňou  1, 831 03 Bratislava 
tel.: +421 238 105 478 
IČO: 36 068 764 
sekretariat@swimmsvk.sk,  www.swimmsvk.sk  
 

 

 
Kontrolór p. Meliš pre objektívnosť tlmočil doručené vyjadrenie predsedníčky disciplinárnej komisie, ktorá uviedla, že 
disciplinárna komisia spochybňuje ukladanie lehôt z dôvodu, že rozhodujú dobrovoľníci a asi by nestíhali 15 dňovú lehotu.  
 
Delegát klubu SYNCH p. Reich:  Ak by sme sa odvolávali na normálne súdy, do dnešného dňa nie je žiaden rozsudok. Šport 
má najvyšší rozhodovací orgán v Lausanne a ten má lehoty. Pre športovca je to neriešiteľný problém a čas hrá proti nemu. 
 
 

SPF/2023/K/Z1/U5 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh programu Konferencie SPF - doplnenie nového bodu do poradia daný 
ako č. 11 : 
                 ... 

10. Zmena a doplnenie štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF 

11. Zmena a doplnenie Disciplinárneho poriadku SPF 

12. Rozpočet 2023 

... 

 

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 87 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 278 
Počet hlasujúcich delegátov: 85 
Počet nehlasujúcich delegátov: 2 
Počet hlasov “Za”: 116 
Počet hlasov “Proti”: 90 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 68 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
Pozmeňujúci návrh programu Konferencie doručený dňa 03.05.2023 v čase 7:48 od delegáta riadneho člena ORCAB p. 
Adámková. 
Bod. Zmena a doplnenie- zaradiť do programu bod Informácia o zisteniach týkajúcich sa ekonomického a finančného 
postavenia SPF a prijatie operatívnych krokov krízového manažmentu  

(návrh je zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023) 

 

SPF/2023/K/Z1/U6 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh programu Konferencie SPF - doplnenie nového bodu do poradia daný 
ako č. 8 : 
                 ... 

7. Zmena a doplnenie štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF 

8. Informácia o zisteniach týkajúcich sa ekonomického a finančného postavenia SPF a prijatie operatívnych 

krokov krízového manažmentu  

9. Rozpočet 2023 

... 
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Hlasovanie: 
 
Prezentovaných delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 281 
Počet hlasujúcich delegátov: 85 
Počet nehlasujúcich delegátov: 3 
Počet hlasov “Za”: 141 
Počet hlasov “Proti”: 89 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 42 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
 
Pozmeňujúci návrh programu Konferencie doručený dňa 02.05.2023 v čase 21:26 od delegáta riadneho člena STUAS p. 
Blažo 
Bod. Zmena a doplnenie- zaradiť do programu zmena a doplnenie stanov SPF iba v dvoch bodoch: článok 32, odsek 3 
písm. h) a článok 41 písm. f) Návrh STUAS (návrh je zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-
konferencia-spf-04.05.2023) 
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo  požiadal dodatočne o hlasovanie k doplnku Stanov, i keď doplnenie bodu zmeny stanov 
nebolo prijaté. Takže zmenu a doplnenie doplnku Stanov SPF treba brať ako samostatný návrh a v rámci toho riešiť 
minimálne návrh doplnku Stanov v časti, v ktorej hlavná kontrolórka športu uložila povinnosť vykonať nápravu. 
 
Konferencia na návrh STUAS bude hlasovať o bode zmena a doplnenie doplnku stanov SPF, ale iba v znení doplnku, teda 
iba v dvoch bodoch: článok 32 ods. 3 písm. h) a článok 41 písm. f). 
 

SPF/2023/K/Z1/U7 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh programu Konferencie SPF - doplnenie nového bodu do poradia daný 
ako č. 11 : 
                 ... 

10. Zmena a doplnenie štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF 

11. Zmena a doplnenie doplnku Stanov SPF 

12. Správa o činnosti jednotlivých orgánov SPF .... 

... 

 

 
 
Hlasovanie: 
 
Prezentovaných delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 281 
Počet hlasujúcich delegátov: 86 
Počet nehlasujúcich delegátov: 2 
Počet hlasov “Za”: 190 
Počet hlasov “Proti”: 45 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 40 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
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Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
Pozmeňujúci návrh programu Konferencie doručený dňa 03.05.2023 v čase 8:54 od p. Breierovej, predsedníčky 
Rozhodovacej rady SPF  
Bod. Zmena a doplnenie- za bod za bod volebný poriadok sa navrhuje zaradiť bod schvaľovanie poriadku Rozhodovacej rady 
SPF (návrh je zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023) 
 
Návrh nepredložil žiadny delegát ani riadny člen SPF a materiál bol zverejnený len deň pred Konferenciou, takže nebol 
zverejnený v lehote. Rozhodnutie o tomto návrhu nepatrí do výlučnej právomoci Konferencie. 
 

SPF/2023/K/Z1/U8 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh programu Konferencie SPF - doplnenie nového bodu do poradia : 
 

schvaľovanie poriadku Rozhodovacej rady SPF 

 
 
Hlasovanie: 
 
Prezentovaných delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 281 
Počet hlasujúcich delegátov: 86 
Počet nehlasujúcich delegátov: 2 
Počet hlasov “Za”: 47 
Počet hlasov “Proti”: 159 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 71 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
Hlasovanie za konečnú verziu programu Konferencie konanej dňa 04.05.2023.  
 

SPF/2023/K/Z1/U9 

Konferencia SPF schvaľuje konečný návrh programu Konferencie SPF: 
 

1. Príchod delegátov a hostí – prezentácia  
2. Otvorenie rokovania Konferencie SPF  
3. Skúška hlasovacieho zariadenia  
4. Schválenie pracovných komisií Konferencie  
5. Ocenenie jubilantov  + pamiatka významným zosnulým členom SPF za rok 2022-23  
6. Správa mandátovej komisie (zoznam členov a ich náhradníkov k 02.5.2023) 
7. Schválenie programu Konferencie 
8. Informácia o zisteniach týkajúcich sa ekonomického a finančného postavenia SPF a prijatie operatívnych 

krokov krízového manažmentu 
9. Schválenie Volebného poriadku SPF 
10. Zmena a doplnenie štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF 
11. Zmena a doplnenie doplnku Stanov SPF 
12. Správy o činnosti jednotlivých orgánov SPF za predchádzajúce obdobie 
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a. Disciplinárna komisia SPF 
b. Odvolacia komisia SPF 
c. Rozhodovacia rada SPF 

13. Rozpočet 2023 
13.1. Informácia o čerpaní rozpočtu 2022, Výročná správa SPF a SPM so správou o činnosti SPF a správou o 

hospodárení SPF za rok 2022 a Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky SPF a spoločnosti 

Slovenská plavecká marketingová, s.r.o. za rok 2022 

13.2. Návrh na zmenu SMERNICE Slovenskej plaveckej federácie o kritériách, účele a rozdelení finančných 

prostriedkov na rozvoj talentovaných športovcov zaradených do zoznamu talentovaných športovcov SPF  

13.3. Schválenie zverejnenia a zverejňovania informácií o prijatí a spôsobe použitia finančných prostriedkov 

vlastných zdrojov Slovenskej plaveckej federácie a spoločnosti Slovenská plavecká marketingová, s.r.o. 

13.4. Schválenie Rozpočtu SPF 2023 

14. Doplňujúca voľba tretieho člena volebnej komisie 

15. Návrh na odvolanie člena Rady SPF pre vodné pólo  

16. Doplňujúce voľby člena Rady SPF pre ekonomiku 

17. Doplňujúca voľba člena Rady SPF -  viceprezident pre plávanie 

18. Správa o činnosti prezidenta a výkonného orgánu za obdobie od predchádzajúcej Konferencie 

19. Výročná správa Kontrolóra SPF 

20.   Rôzne 

21.   Diskusia 

22.  Záver 
 

 
 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 281 
Počet hlasujúcich delegátov: 85 
Počet nehlasujúcich delegátov: 3 
Počet hlasov “Za”: 254 
Počet hlasov “Proti”: 0 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 18 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
___________________________________________________________________________________________________ 
 

Bod č.8 –  Informácia o zisteniach týkajúcich sa ekonomického a finančného 
postavenia SPF a prijatie operatívnych krokov krízového manažmentu 
 
Delegát klubu ORCAB p. Adámková: Ja chcem ochrániť športovcov, trénerov, kluby a chcem, aby sme nedopadli nejako zle.  
Na základe výročnej správy som si pozrela našu súvahu, ktorá je v nej vložená. Vychádzali mi čísla, ktoré vidíte na tých 
slidoch. Bavíme sa predovšetkým o hospodárskom výsledku. Hospodársky výsledok je rozdiel medzi výnosmi a 
nákladmi.(strate/zisk). V prípade SPF, máme nejaké zdroje vlastné a máme nejaké zdroje verejné. Tie verejné v podstate 
nezasahujú do nášho hospodárskeho výsledku, pretože ak aj nejaké peniaze zo štátu dostaneme, tie musíme minúť na účel, 
na ktorý sme ich získali. Ak ich nevyúčtujeme, musíme ich vrátiť, nič sme neprerobili, iba sme ich nevyužili. Ak ich vyúčtujeme 
zle, tak sme v ohrození, že niekedy o x rokov dozadu sa nám môže stať, že budeme musieť vrátiť tie peniaze, lebo neboli 
vyúčtované v súlade a budeme musieť použiť naše vlastné zdroje na to, aby sme to vykryli. Náš hospodársky výsledok tým 
pádom rozpráva iba o našich vlastných zdrojoch, že ako sme vlastne hospodárili. Minulý rok na konferencii 2022 som 
vystúpila, že pozor, je tam mínus stopäťdesiatpäť tisíc. A tento rok je opäť mínus stopäťdesiattritisíc. Hospodársky výsledok 
klesol a rozdiel je zhruba osemdesiat tisíc. V tom sto mínus stopäťdesiattri je zahrnutá už aj tá rezerva, ktorá tam bola 
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uložená na to, že vyplatíme pokutu, lepšie povedané platbu za MD. Vidíme tam pokles a ja sa bojím iba toho, že ak by 
napríklad tie poklesy pokračovali, tak fakt sa môžeme dostať na to, že vlastné zdroje mať nebudeme, aj keď nejaké budeme 
vytvárať. Poďme ďalší slide. Vlastné imanie, to je vlastne schopnosť nášho samofinancovania organizácie alebo výška 
rezervy. To je to, čo sme si nazbierame napríklad na výbere členského, na štartovnom a tak ďalej. Ale vieme to použiť na to, 
čo potrebujeme a hlavne na to, čo naša organizácia potrebuje zafinancovať, ak to nie je dovolené zafinancovať zo štátnych 
zdrojov. Ak bude pokračovať dosahovanie straty, bude musieť SPF hľadať ďalšie iné zdroje financovania z neverejných 
zdrojov, čiže na naše vlastné. Čiže napríklad bude to musieť pokrývať výškou štartovného. To sa už v podstate deje. Ak ste 
si všimli, že vám sa zdvíha štartovné. Alebo že budú musieť prísť napríklad vyššie členské príspevky, aby sme opäť dospeli k 
nejakému vyrovnanému hospodáreniu, tak budeme musieť zaťažiť nás všetkých.  
 
My máme vlastne dokopy skoro 4 mil., to už je veľká firma v podstate. A musí tam byť kolos ľudí, ktorí naozaj vedia, čo majú 
robiť a musia predvídať. Už to nie je malá organizácia, čiže preto si myslím, že nemôžeme vytýkať napríklad náklady na 
ekonómov, právnikov lebo naozaj spravujeme veľké množstvo peňazí. Poďme na ďalšiu. Áno, bol tam covid, boli tam nejaké 
problémy, máme aj infláciu, ale zase na druhej strane bola vyrovnaná tým, že sme dostali viac peňazí od štátu zo štátnych 
zdrojov. Poklesli nám naše vlastné zdroje tým, že napríklad neboli v rokoch 2020 podujatia tým, že bol covid a tak isto sa to 
dotklo roku 21. Čo vytýkam, je to, že tento rok je pokles opätovne taký istý a nevidím tam to, že by sa tá krivka nejakým 
štýlom veľmi zlomila.  
 
Môžeme sa domnievať, ale nemusí to tak byť, že stojíme v podstate pred konkurzom, a nebudeme mať také nejaké veľmi 
vysoké vlastné zdroje, budeme chcieť aj reštrukturalizovať sekretariát, že možno rozviazať pracovný pomer, aby sme znížili 
mzdové náklady, alebo bude potrebné znížiť nájomné na kancelárie, alebo si budeme musieť povedať, že bude musieť ísť 
menej športovcov na nejaké podujatia. Nejakým štýlom to budeme musieť urobiť a ono to bude bolieť. Z listu MD drakov 
bolo zistené, že neboli SPF poukázané prostriedky druhej splátky z príspevku uznanému športu na rok 2023. Ďalšou vecou 
je, že nebola prevzatá tá zásielka, a otázne je, či Slovenská plavecká federácia nedoplatí na to ešte ďalším spôsobom (nielen 
zaplatením 80-tisíc v exekučnom konaní). Ak by SPF stratila štatút národného športového zväzu, tak možno krátiť finančné 
prostriedky za dané obdobie, t.j. jedna tretina nášho rozpočtu zo štátnych zdrojov, môžeme sa baviť aj o milióne. 
 
Preto sa pýtam, či naozaj nie je riešením zriadiť nejakú komisiu, ktorá by preverila, aké nášľapné míny sa nachádzajú na 
Slovenskej plaveckej federácii a zistila, ako by sme mohli ešte viac šetriť, aby sme sa z toho nejako dostali. Aby v podstate 
sme si naozaj prešli tým prípadom, že čo vlastne nás čaká a o aké krátenie alebo či pokutu, alebo čo môžeme prísť. Dotkne 
sa nás to všetkých v kluboch, pretože sú tam peniaze za aktívnych športovcov do klubov, v tom má viac-menej každý z vás. 
Ak si pozriete v svojom rozpočte, koľko tam máte peňazí a povedzte si 33 percent dole. Ďalšie následky sa týkajú  aj 
talentovanej mládeže, reprezentácie a zrazu si povieme, že my nemáme na to, aby sme poslali tím na majstrovstvá sveta, 
alebo nepôjdu desiati, ale pôjdu len štyria. Všetky juniorské družstvá musíme dotovať, lebo tí rodičia nemôžu platiť reálne 
náklady na prípravu, lebo sa budeme baviť o tom, že to je 350 eur reálny náklad za prenájmy bazénov, trénerov, telocviční 
a tak ďalej, Tu potrebujeme naozaj tím expertov, ktorí by skúsili sa zamyslieť nad tým, čo čo robiť lepšie, aby sme sa 
nedostávali dole. A to hovorím, neosočujem, ani nehodnotím. To je asi všetko z mojej strany. 
 
Prezident SPF p. Šulek:  Slovenská plavecká federácia a jej vedenie si uvedomuje, aký je momentálny stav. A preto robíme 
všetky kroky na to, aby sa všetky problémy odstránili. Využijem to, čo ste teraz ako počuli. Pretože budeme mať v rozpočte 
program, kde budeme hovoriť o kapitole sekretariát, čiže kapitola 13. Ja aj kvôli tomu hovorím, že ak kapitolu 13 
podhodnotíte, to znamená, že nedáme to, čo sme skutočne ukázali za predchádzajúci rok, čiže v roku 2022 tak budeme 
musieť opäť používať vlastné zdroje na vykrytie či už platov, nájomného materiálu, verejné obstarávania, telefón a všetky 
služby, ktoré boli vlastne posledný mesiac hradené z vlastných zdrojov. Nechceli sme ich odobrať športovcom z kapitoly 12, 
respektíve z kapitoly 15 na reprezentáciu. Čo by som vás chcel však požiadať, aby ste tieto správy, ktoré sa aj stanú, neriešili 
po celom Slovensku, pretože či už sú to poslanci, ktorí prichádzajú a hovoria, že na Slovenskej plaveckej federácie je 
problém, či sú to zamestnanci ministerstva, ktorí nemali sa odkiaľ dozvedieť tieto veci, perieme si špinavé prádlo vonku.  
Pokiaľ ide o prípad MD, tak ja by som poprosil právneho zástupcu pána Gábriša, aby vám v krátkosti vysvetlil. 
 
Predsedajúci p. Gábriš: MD spochybňujú určité prestupy športovcov, nárokovali si nejaké odstupné s tým, že mala o tom 
rozhodovať rozhodovacia rada. Ale teda, bohužiaľ, MD ako člen SPF nerešpektovali stanovy, a potrebu počkať na 
rozhodnutie rozhodovacej rady a namiesto toho sa obrátili priamo na súd. Súdy by nemali mať právomoc rozhodovať tieto 
veci, tak to potvrdzujú aj ostatné súdy na Slovensku, že naozaj odmietajú rozhodovať spory medzi športovými subjektami s 
poukazom na to, že to patrí pred orgány na riešenie sporov podľa zákona o športe, ale, bohužiaľ OS BB mal iný názor, než 
má dokonca Najvyšší súd - takéto spory by sa nemali riešiť pred súdmi.  MD ako člen SPF nezažaloval klub, od ktorého si 
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nárokuje to odstupné, ale zažaloval SPF. Okresný súd nárok priznal a ešte medzi Vianocami  bol podaný ten návrh na 
exekúciu. To znamená, akonáhle teda mali v ruke exekučný titul rozhodnutie súdu, tak to dali na exekúciu. A s tým, 
samozrejme, sú spojené tie ďalšie poplatky, trovy exekútora. Takže áno, došlo k exekúcii v tom zmysle, že bol podaný návrh 
na exekúciu, ale SPF ešte v lehote, keď prišlo upovedomenie o začatí exekúcie, podala návrh na zastavenie exekúcie a tento 
návrh na zastavenie exekúcie má odkladný účinok. Medzičasom sa nárok vysporiadal zaplatením. MD malo porušiť stanovy, 
keď sa obrátili sa na súd tam, kde mali konať pred orgánmi SPF (disciplinárne konanie).  
 
Delegát klubu SKMD p. Myndiuk: Mali sme právoplatné rozhodnutie súdu, na čo aj SPF nereagovala a všetko naťahovala 
na poslednú chvíľu, až do toho exekučného konania, aj v ňom sa snažila všetko oddialiť až po posledné rozhodnutie súdu. 
Keď už nemohla oddialiť, tak musela uhrádzať. Napriek tomu pán prezident podal podnet na disciplinárnu komisiu. Preto 
sme poslali členskej základni info, aby videla približne ako išla zaradom táto kauza. 
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo: Podstata veci je, že či tu niekto mal podať niečo na rozhodovaciu radu, alebo nemal podať. 
Ono to bolo aj podané na rozhodovaciu radu. Ten nárok tých  MD je rozčlenený na dve časti, na jednu časť, ktorá sa 
uplatňovala, a to je náhrada škody voči SPF, a potom zvyšné výchovné, ktoré si uplatňuje voči pôvodnému klubu. Takže, aby 
ste chápali to, že MD postupujú v zmysle stanov, teda nárok voči klubu, si uplatňujú na orgáne na riešenie sporov, ktorý 
vidíme, aký je činný. Disciplinárne konanie bolo zastavené tak čarovne. Bolo začaté za záhadných okolností veľmi rýchlo 
prejednané ostatné veci, ale v podstate v prospech v prospech MD. Zrazu nejaké odvolanie podané, nevie ani účastník, teda 
právny zástupca toho účastníka konania. Podané odvolanie nie účastníkom konania a už nám odvolacia komisia a ešte už aj 
rozhoduje o tomto. Takže to je stav, čo sa týka miery spravodlivosti v rámci SPF Článok 11 stanov SPF: Členovia SPF sa 
zaväzujú spory, ktoré medzi nimi vznikli... teda člen SPF svoj spor so SPF nie je povinný riešiť na orgáne riešenie sporov a z 
logického a jediného dôvodu, nebudete riešiť spor, ktorý máte s organizáciou na jej vnútornom orgáne. A prepojím to s tou 
skutočnosťou, že na tie orgány riešenie sporov, ktoré, dostaneme sa k tým správam, ktoré sú nečinné, aby ste sa obracali s 
nejakým mierom, snahy o dosiahnutie spravodlivosti, je asi zbytočné rozprávať. 
 
Delegát klubu CHKE p. Hennel: zastupujem 61 členov (maloleté deti), ktoré v 2019 boli v tomto spore. Môžeme potvrdiť 
len to: Slovenská plavecká federácia s týmto nič nemá. V 2019, keď sa realizoval tento prestup, všetky nároky boli 
vysporiadané v 500-percentnom navýšení. My sme zaplatili za každého člena prestupné päť eur. Boli sme granti. Odišli sme 
z klubu, ktorý mal veľké príjmy, lebo všetkých 61 rodičov za svoje maloleté deti bolo nespokojných a neboli ochotní ďalej 
akceptovať vedenie. Medzi nami prebiehajú súdne spory medzi MD a, poviem, mnou a ľudí, ktorí boli ochotní do toho ísť 
za práva športovcov a nie sú doteraz vyriešené. A hlavná vec, že určitými pochybnosťami sa stalo to, že Slovenská plavecká 
federácia prišla o tieto peniaze, čo s tým nič nemá v zákone o športe aj v stanovách Slovenskej plaveckej federácie nemá čo 
zodpovedať za tieto výchovné. A na tieto deti, ktoré už sú dávno preč, MD aj naďalej poberajú dotácie. 62 členov chce podať 
a rozšíriť túto žalobu o prestup z roku 2017, nakoľko keď chcel člen prestúpiť z klubu do klubu, musel byť jeho výslovný 
súhlas(tu nebol žiaden). Potom my napadne túto záležitosť a potom vznikne taký chaos v celej Slovenskej plaveckej 
federácii, aký si len nikto nevie predstaviť. Lebo všetky súťaže, všetko sa môže anulovať, keď to vyhráme. Ale to nikto z nás 
nechce. My sme to chceli ukončiť, ale protistrana žiaden náš návrh neprijala.  
 
Delegát klubu ORCAB p.  Adámková: Ja by som iba teda v podstate navrhla, že mali by sme urobiť nejakú skupinu, ktorá by 
to fakt pozrela, aby konferencia alebo delegáti prijali nejaké uznesenie, že vytvára skupinu krízového manažmentu. Je už na 
ľuďoch, či pôjdu až do takých podrobností, ako som to tam napísala, pričom tá skupina by mala naozaj zistiť, aké nášľapné 
míny máme, ako s tým vieme pracovať, čo vieme zlepšiť, niečo v takomto štýle nechávam na delegátov, ako si to spravia. 
 
Delegát klubu DELPR p. Matej: Musím vás len informovať, že bude treba zmeniť aj prístup pri zaúčtovaní ako ziskov a strát. 
Nie je správne, aby boli nerozdelené alebo nezaúčtované ani zisky, ani straty v príslušných rokoch. Ten návrh vytvárať nejaký 
krízový manažment, nechcem byť úplne striktný, ale sú tu stanovy, sú tu orgány, je tu kontrolór, je tu rada, lebo potom 
vznikajú otázky.: kto bude členom, aké budú mať kompetencie? Preberú zodpovednosť? Čo bude výstupom ich práce? 
Akonáhle vznikne nejaký krízový, v úvodzovkách neopretý tím,... Neberú žiadnu zodpovednosť oni. Aj za závery, ktoré by 
mohli byť. Nie, veď na to máme normálne orgány Slovenskej plaveckej federácie a tým pádom nepokračovať vo vytváraní 
pseudoorgánov a kontrolných mechanizmov, lebo sa zamoceme a nedopadne to dobre.  
 
Delegát klubu ORCAB p. Adámková: Viete, pred rokom som tu predniesla na konferencii. My sme jeden rok ako keby 
premárnili a teraz sa snažíme niečo zachrániť ešte ďalej. Takže ja iba vplývam na členov konferencie alebo delegátov 
konferencie, aby sme naozaj vytvorili aspoň tu nejakú skupinu, ktorá bude rokovať a hľadať riešenia, v ktorej môžu byť 
odborníci a ktorá bude rokovať a hľadať riešenia spolu s kontrolórom aj s prezidentom, aj s radou, aj so všetkými orgánmi. 
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Stanovy umožňujú zriadenie pracovnej skupiny a komisie, 
 
Člen Rady SPF p. Mokrá:  My ako rada sa budeme týmto Vaším návrhom zaoberať. Myslím si, že už aj dnešný program, kde 
máme voľbu člena Rady za ekonomiku, kde chceme zvoliť pani inžinierku Pšenkovú za členku rady, ktorá bude dohliadať na 
to, aby sa nám takéto veci nestávali. Komisie môžu vytvoriť akékoľvek produkty, čokoľvek, ale ich rozhodnutia nie sú 
relevantné. Sú len odporúčacie, čiže vytvárať akékoľvek ďalšie komisie z ľudí, ktorí budú možno zdržiavať alebo budú proti 
našim návrhom alebo proti nášmu cieľu čo chceme dosiahnuť, sú z môjho pohľadu zbytočné. Akékoľvek obmedzovanie 
alebo zasahovanie do právomocí prezidenta, ktoré sú ustanovené stanovami by boli dodatkom stanov, ktorý nie je na 
programe dňa. A druhá vec je návrh rozpočtu je vyrovnaný, toľko k vízii SPF.  
 
Delegát klubu SWMT p. Hakel: Pracovné komisie majú odporúčací charakter. Zároveň doplním, že podľa článku 9 ods. 9 je 
potrebné, aby vlastne bolo zrozumiteľne naformulovaný písomne a jasne návrh po ústnom prednesení o tom, ako máme 
hlasovať. Takýto návrh sme doteraz neobdržali. Preto je to návrh návrhovej komisie, že to berieme na vedomie. Preto bola 
pani Adámková vyzvaná, aby naformulovala uznesenie. Doteraz sme jasné a zrozumiteľné uznesenie nedostali, takže 
nemáme o čom hlasovať, preto je ten návrh tak formulovaný, ako je formulovaný. 
 
Delegát klubu IUVAQ p. Strapeková: som člen Rady a padol tu taký príspevok, že Rada to vyrieši. No Rada to nevyrieši, lebo 
na Rade sa riešia bežné veci chodu, uznesenia, športov a podobné veci, ale vôbec nie ekonomické veci. A tak ako som člen 
Rady, nebola som ani informovaná. Čiže na rade sa nepreberajú ekonomické veci tak ako sa teraz poukázalo na fakt, že je 
tu nejaký problém, tak Rada to nevyrieši. Toto musí keď tak pomôcť nejaká pracovná skupina. 
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo: My sme najvyšší orgán, najvyšší orgán Slovenskej plaveckej federácie. Ak my prijmeme 
nejaké rozhodnutie o tom, či bude ustanovený nejaký vyšetrovací výbor, nejaká skupina, tak to bude platiť. Zaznelo to tu a 
zaznelo tu silné slová zo strany členky Rady SPF, ktoré ma prekvapujú. Navrhujem, len dávam do diskusie. Ak teda, tak ku 
kontrolnému orgánu, ktorý je dnes jednoosobový, aby sme nejakým uznesením alebo tuto rozhodnutím delegátov rozšírili 
kvázi túto skupinu alebo ku kontrolórovi pridružili nejaké ďalšie osoby, ktoré by sa podieľali na tomto momente a na tomto 
preskúmaní tých ostatných záležitostí, tak si myslím, že by to bolo schodné a nie vytvorenie takej paralelnej skupiny. Len ku 
kontrolórovi by sa pridružil nejaký pomocný personál, ale odborne zdatný, aby preskúmal tie záležitosti, ktoré sa týkajú 
hlavne vlastných zdrojov a tak ďalej. Uvítal by som informáciu, aký máme aktuálny stav vlastných zdrojov a toto je tá 
podstata veci, ktorú je snaha kontrolovať, pretože prepojím to s inými návrhmi, ktorým sa rok bráni vedenie SPF, že sme 
chceli iba zverejniť, ako sa míňajú vlastné zdroje. Chceme to zastaviť a chceme to dať preskúmať niekomu nezávislému. A 
nenechávať to na, v podstate, prepáčte, v absurdnej situácii sa potom ocitáme, aby to preverili tie osoby, ktoré to doteraz 
preverovali a ktoré to doteraz ako keby, nechcem to povedať, že zapríčinili. Je tu opodstatnená obava, že či kontrolné 
mechanizmy Slovenskej plaveckej federácie fungujú. Je tu ten najvyšší orgán, ktorý má jediný právomoc určitým spôsobom 
sa zaoberať touto otázkou a prípadne prijať záver k tomu, aby sa nejakým spôsobom vykreovala nejaká expertízna skupina.  
 
Delegát klubu DELPR p. Matej: Vyrušuje ma, keď som počul teraz ...  vyšetrovacia komisia? To sú nebezpečné veci. To sú 
veľmi nebezpečné veci, ktoré rozdeľujú kluby, spoločnosť ako takú.  Lebo viete, ako sa tvoria takéto pracovné komisie, keď 
máme na to oporu niekde v stanovách, že príde konkrétny návrh po takejto správe a bude jasne zadefinované, že 
navrhujeme vytvoriť takúto pracovnú skupinu s takýmito počty členmi, čo bude ich výskum, čiže ich štatút, ich štatút, aké 
majú oprávnenie. A potom sa môžeme baviť o tom, či to ideme schvaľovať alebo nie. Ja to fakt vnímam ako len stále a 
myslel som si, že to nikdy nepoviem, ale stále tu začínam viacej a viacej vnímať len ako boj dvoch ľudí, dvoch skupín.  
 
Delegát klubu HOZKE p. Bačo: Je evidentné, že sú to dve skupiny. Jedna, ktorá si myslí, že súčasné vedenie nepracuje dobre. 
V skratke druhá, ktorá možno si myslí, že pracuje dobre, ale ak máte nejaký návrh, tak by som navrhol potom. Tak keď 
chcete, dajte návrh, dajte o ňom hlasovať. 
 
Delegát klubu DELPR Matej: Verím tomu, že je to na prospech SPF. Vyhoďte z toho krízový manažment, lebo keď toto 
niekto uvidí, tak zabudnite na kredibilitu SPF. Tak sa bavte o pracovnej skupine... 
 
Kontrolór p. Meliš: Na čo vás chcem upozorniť všetkých je, čo sa teraz deje v rámci SPF, tak na ministerstve školstva sa ma 
niekoľko nezávislých ľudí na sebe spýtalo, že či sa ˶zbláznili  ̋ľudia v Slovenskej plaveckej federácii, pretože zo strany členov 
SPF sú poskytované informácie, respektíve sa robia námietky voči najvyšším orgánom, kontrolným alebo ministerstvu 
školstva a oznamujú sa tam také veci a domnienky(napr. pravdepodobne SPF mohla stratiť spôsobilosť na príjem peňazí zo 
štátneho rozpočtu), tak ako väčšiu strelu do vlastného kolena som nikdy nevidel. Každý druhý týždeň sa musím zastaviť, 
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pretože mi pani hlavná kontrolórka píše, že niekto zo SPF na hlavného kontrolóra športu napísal niečo v mene SPF, že je 
nespokojný. Namiesto toho, aby sa ľudia rozprávali, tak vypisujú a to nielen vzájomne dovnútra ale píšu mimo SPF, čo je 
nebezpečné. Ak to niekto robí vedome, je to sabotáž. Ak to robíme v záujme niečoho, ja chápem politické, mocenské, 
finančné a tak ďalej, ale to aspoň pomenujte. To znamená, vedieme politický boj. Nie sme spokojní s prezidentom. Dajte 
návrh na odvolanie a nového kandidáta. Presvedčte. Ale robiť to týmto spôsobom, to je proste cesta do pekla.  
Dvakrát som sa bol pýtať na ministerstve, odpoveď bola, že preverujú. Problém je, že preverujú na základe podnetov nás 
samých. Nikdy som nikomu nezložil telefón alebo iným spôsobom ho nevypočul. Ak prišiel za mnou normálnym, 
konštruktívnym spôsobom sa baviť.. Príďte, pýtajte sa, môžeme informácie získavať. Nebudeme získavať informácie z roku 
2016, nemáme na to čas. Celý systém je nastavený, stačí sa rozprávať.  
 
Delegát klubu VTATT p. Ležovičová: My sme nový člen. Chýbajú tu určité ekonomické parametre. Sama viem, vediem firmu, 
vediem občianske združenie, viem, ako sa tvorí vlastné imanie, viem, ako sa tvorí potom strata a tak ďalej. Čo sa tam všetko 
dá premietať. A môžem vám povedať koľko ráz, že vždy za nejakým mínusom je nejaký dôvod a ten dôvod má byť 
odôvodnený. A mne to tu dneska chýba. Takže ja určite nie som za to, aby sa vôbec hlasovalo o niečom takomto. 
Predpokladám, že SPF má svojho ekonóma, účtovného audítora alebo ja neviem koho a proste tieto veci majú na starosti 
títo ľudia. 
 

SPF/2023/K/Z1/U10 

Konferencia SPF schvaľuje zámer na vytvorenie kontrolná skupiny z radov odborníkov, ktorá preverí súčasný stav 
právneho a finančného postavenia SPF a informácie poskytne delegátom Konferencie informáciu o súčasnom stave 
právneho a finančného postavenia SPF.   
 

 
Hlasovanie: (12:02) 
Prezentovaných delegátov: 88 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 277 
Počet hlasujúcich delegátov: 89 
Počet nehlasujúcich delegátov: 0 
Počet hlasov “Za”: 98 
Počet hlasov “Proti”: 146 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 38 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
     Konferencia SPF vzala v súlade s článkom IX, ods. 10 Rokovacieho poriadku SPF na vedomie prezentáciu p. Ireny 

Adámkovej, z ORCA Bratislava. Prezentácia je súčasťou zápisnice (príloha č. 4).  

_______________________________________________________________________ 
 
Bod č. 9 – Schválenie Volebného poriadku SPF 
 
 
Návrh zmeny vo Volebnom poriadku prijatej 19.11.2022 o 08:48 od delegáta riadneho člena  STUAS - p. Marcela Blaža. 
Návrh bol pôvodne zaslaný na Mimoriadnu Per Rollam Konferenciu SPF, ktorá však bola zrušená.  
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo : Návrh bol predtým bez slovíčka spravidla. Materiál sa dostal k delegátom už so slovíčkom 
spravidla. Ostalo na vyjasnenie v článku 4 ods. 1 a 2 slovíčko spravidla, ktoré je sporné. Nedostal odpoveď, kto z delegátov, 
lebo iný nemohol, doplnil do textu navrhovateľa slovo spravidla, s tým, že ho navrhuje vypustiť, aby bola jasná vykonateľná 
lehota. V prípade, ak je teda 30-dňová lehota pre novo zvolenú radu určitým spôsobom krátka, že si pripravuje nejaké 
zasadnutia a tak ďalej, pričom 60 dní by už bola dlhá, tak 45 dní lehota, aby tam bola a slovíčko spravidla aby bolo vypustené, 
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aby bolo jasne stanovené, dokedy musia prebehnúť voľby po volebnej konferencii, aby sme mali po naštartovaní nového 
funkčného obdobia obsadené všetky orgány.  
 
 
Pre čistotu procesu sa najprv ako o pozmeňujúcom návrhu hlasovalo o vypustení slova spravidla v čl. IV ods. 1 a 2 ako aj 
o zmene dĺžky lehoty, keď číslica 30 sa mení na číslicu 45.  
 

PF/2023/K/Z1/U11 

Konferencia SPF schvaľuje úpravu Volebného poriadku SPF v článku IV, ods. 1 a. 2. Volebný poriadok so zmenami 
tvorí prílohu č.5 Zápisnice z Konferencie SPF.  
 

 
Hlasovanie: (12:13) 
Prezentovaných delegátov: 89 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 282 
Počet hlasujúcich delegátov: 74 
Počet nehlasujúcich delegátov: 15 
Počet hlasov “Za”: 178 
Počet hlasov “Proti”: 13 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 44 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
Návrh na zmenu/doplnenie smeroval k účinnosti najskôr od 05.05.2023 na návrh delegáta riadneho člena SWMT – p. Hakla 
prijatého dňa 04.05.2023 o 8:39 so zdôvodnením, že bez uvedenia účinnosti a zmenou pravidiel by bolo ohrozené 
pokračovanie súčasnej Konferencie SPF.  
 

SPF/2023/K/Z1/U12 

Konferencia SPF schvaľuje Volebný poriadok SPF v predloženom znení, vrátane úpravy lehoty na 45 dní v článku IV, 
ods. 1 a ods. 2 s účinnosťou odo dňa 5.5.2023. Volebný poriadok so zmenami tvorí prílohu č.5 Zápisnice z Konferencie 
SPF.  
 

 
Hlasovanie: (12:16) 
Prezentovaných delegátov: 89 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 282 
Počet hlasujúcich delegátov: 78 
Počet nehlasujúcich delegátov: 11 
Počet hlasov “Za”: 224 
Počet hlasov “Proti”: 6 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 21 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
Predsedajúci oznámil, že dôjde k zmene poradie v takom zmysle, aby sme stihli, aby sme pred obedom stihli všetko okrem 
rozpočtu a správy prezidenta a správy všetkých kontrolóra a iných orgánov. Predsedajúci je oprávnený takú zmenu 
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realizovať.  
___________________________________________________________________________________________________ 

 
Bod č. 10 – Zmena a doplnenie Štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF  
 
Pozmeňujúci návrh programu Konferencie doručený dňa 26.04.2023 v čase 21:13, od riadneho člena STUAS a SKMD (návrh 

je zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023)  

 

SPF/2023/K/Z1/U13 

Konferencia SPF schvaľuje zmeny a doplnenia Štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF.  
Schválené zmeny a doplnenia Štatútu najvyššieho kontrolného orgánu SPF sú obsahom prílohy č.6 Zápisnice 
z Konferencie SPF. 

 
Hlasovanie: 
 
Prezentovaných delegátov: 89 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 282 
Počet hlasujúcich delegátov: 83 
Počet nehlasujúcich delegátov:6  
Počet hlasov “Za”: 225 
Počet hlasov “Proti”: 9 
Počet hlasov “Zdržal sa”:32  
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
___________________________________________________________________________________________________ 

 
Bod č. 11. - Návrh na zmenu Stanov SPF (dodatok č.4) 
 

 
Návrh na zmenu Stanov SPF v rámci už navrhovanej zmeny formou Dodatku č.4 len v rozsahu čl. 32 ods. 3 písm. h) a v čl. 41 

písm. f) Stanov,  od riadneho člena  STUAS (návrh je zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-

konferencia-spf-04.05.2023). Potrebná 2/3 väčšina, min. 188 hlasov.  

 

SPF/2023/K/Z1/U14 

Konferencia SPF schvaľuje zmenu Stanov SPF v článku 32 ods. 3 písm. h) a v článku 41, písm. f),  ktorý tvoria prílohu 
č. 7 Zápisnice z Konferencie SPF. 
Konferencia zaväzuje Sekretariát SPF vyhotoviť úplné znenie Stanov SPF v upravenom znení. 

 
Hlasovanie: 
 
Prezentovaných delegátov: 89 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 282 
Počet hlasujúcich delegátov: 81 
Počet nehlasujúcich delegátov: 8  
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Počet hlasov “Za”:  235 
Počet hlasov “Proti”: 6 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 19 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 

_______________________________________________________________________ 
 
Bod č. 12. - Správy o činnosti jednotlivých orgánov SPF za predchádzajúce obdobie  
 
 
Podklady k bodu rokovania, ktoré boli zverejnené na webe SPF (https://swimmsvk.sk/spravy-ku-konferencii-spf-
04.05.2023):   

- Správa Disciplinárnej komisie SPF 

- Správa Odvolacej komisie SPF 

- Správa Rozhodovacej rady SPF 

 
Delegát klubu STUAS p. Blažo: Odovzdal na kľúči porovnané správy z minulého roka, z tohto roku. Podotkol, že súčasné 
správy nereflektujú to, ktoré boli prípady v minulosti a tie prípady sa nejak vytratili, ale v súčasnom znení nie sú, že by boli 
vyriešené, čo je trvalý problém Slovenskej plaveckej federácie. Konštatuje nečinnosť týchto orgánov. Tieto správy sú 
prílohou č.11 tejto zápisnice. 
 
Delegát klubu SKMD p. Myndiuk: Aj z minulých období máme k dispozícii správy a tam sú uvedené všetky podnety 
disciplinárne aj na iné orgány, a zrazu zmizli, nevedno kde, keď neboli ani vyriešené ani začaté, alebo či pokračujú. 
 
Delegát klubu STU p. McDonnell:  Tiež sa chce pridať, konkrétne ohľadne správy z disciplinárnej komisie, nie sú tam 
vyriešené podnety, ktoré boli za šport synchronizované plávanie. Nevie, čo sa s tým stalo a ani nie sú nikde na webe 
zverejnené, že by už bolo o nich rozhodnuté.  

 

SPF/2023/K/Z1/U15 

Konferencia SPF berie na vedomie: 

a) Správu Disciplinárnej komisie SPF 

b) Správu Odvolacej komisie SPF 

c) Správu Rozhodovacej rady SPF 

Všetky správy orgánov SPF tvoria prílohu č8 až č.10. Zápisnice z Konferencie SPF. 

 
Hlasovanie:  
 
Prezentovaných delegátov: 89 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 282 
Počet hlasujúcich delegátov: 81 
Počet nehlasujúcich delegátov: 8 
Počet hlasov “Za”: 227 
Počet hlasov “Proti”: 10 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  21 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
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___________________________________________________________________________________________________ 
 
Predsedajúci p. Gábriš: Na programe má byť najprv odvolanie a voľba člena rady, potom voľba volebnej komisie. Vzhľadom 
na to, že volebná komisia zohráva úlohu práve pri odvolávaní aj pri voľbách, tak treba zmeniť to poradie, a teda najprv zvoliť 
nového člena volebnej komisie a potom riešiť odvolanie/voľbu členov rady.  
 
___________________________________________________________________________________________________ 
 
 

Bod č. 13 –Doplňujúca voľba tretieho člena volebnej komisie  
 
Kontrolór p. Meliš: Členka volebnej komisie a zároveň predsedkyňa pani Žáková oznámila pred časom vzdanie sa funkcie a 
boli vyhlásené voľby na obsadenie miesta. V rámci lehoty na predkladanie nominácií bol doručený 1 kandidátsky lístok 18. 
4., navrhovateľ: Plavecký klub Senica, ktorý navrhuje Mgr. Katarínu Šprlákovú-Zmorovú.  Touto voľbou vyriešime aj určenie 
predsedu volebnej komisie. Platí princíp ten člen volebnej komisie, ktorý získal pri voľbe najviac hlasov, tak sa automaticky 
stáva predsedom. 

 
Voľba tretieho člena volebnej komisie: 
 

SPF/2022/K/Z1/U16 

Konferencia SPF volí Katarínu Šprlákovú Zmorovú do funkcie člena volebnej komisie SPF. 

 
Hlasovanie: 
 
1. kolo o 12:35 
Prezentovaných delegátov: 89 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 282 
Počet hlasujúcich delegátov: 81 
Počet hlasov “nehlasujúci”: 8 
Počet hlasov “Za”: 263 
Počet hlasov “Proti” : 0 
Počet hlasov “Zdržal sa” 0 
 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
Katarínu Šprláková Zmorová sa zároveň stáva predsedkyňou volebnej komisie, keďže získala najvyšší počet hlasov. 
 

 
Bod č. 14 - Návrh na odvolanie člena Rady SPF pre vodné pólo 
 
Podklady k bodu rokovania: 

- Návrh na odvolanie viceprezidenta VP od klubov: HOZKE, HOMKE, KVPNO, PVKVR, KVPPN, PITOP, SPUPR, CHKE, 

XBSSA ( jednotlivé návrhy sú zverejnené na webovom sídle SPF v poradí ako boli zasielane od riadnych členov SPF: 

https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023)  

Prihláška do diskusie od delegáta riadneho člena HOZKE - p. Karola Bača. 

mailto:sekretariat@swimmsvk.sk
http://www.swimmsvk.sk/
https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023


 

 

 

 
Slovenská plavecká federácia 
Za kasárňou  1, 831 03 Bratislava 
tel.: +421 238 105 478 
IČO: 36 068 764 
sekretariat@swimmsvk.sk,  www.swimmsvk.sk  
 

 

Delegát klubu HOZKE p. Bačo: Pán Borsig bol v podstate nominovaný za sekciu vodného póla. Za odvolanie súčasného člena 
rady dostala Rada SPF podporné listy od drvivej väčšiny vodnopólových klubov. To znamená, cca 10 z 12-tich športových 
klubov je za odvolanie pána Borsiga. Konanie pána Borsiga v úlohe predsedu je svojím spôsobom už kontraproduktívne, 
pretože nepracuje v prospech sekcie. Aj do budúcna by sme všetci mali rešpektovať tú drvivú väčšinu názorov tej-ktorej 
sekcie.  Člen rady za vodné pólo hlasuje proti návrhom väčšiny a tak ďalej na rade a sekcii je potom vyslovene sťažená 
činnosť. Nás čaká napr. kvalifikácia na ME mužov, žien a ak sekcia zvolí nejaký model návrh prípravy, tak v podstate na tej 
rade väčšinou kto hlasuje proti je člen sekcie za vodné pólo, čo si myslím, že je absolútne nezlučiteľné s tým, aby sme vedeli 
ďalej vykonávať veci, ktoré robíme.  
 
Delegát klubu SWMT p. Hakel:  V súčasnosti prebieha vytváranie nových stanov v rámci vytvorenej komisie, v rámci ktorej 
sa blížime k nejakej federalizácii, samo-rozhodovaniu plaveckých športov.  Návrh, aby sa prezentovali vodnopólové kluby, 
ktoré sú za odvolanie, väčšina by ich zrejme potom podporila.  
 
Delegát klubu HOZKE p. Bačo: Upriamil pozornosť na zaslané podklady, v ktorých sú vyslovene stanoviská podpísané 
štatutármi. Bol len požiadaný, aby prezentoval názor za tie kluby, všetko je v materiáloch. 
 
 

SPF/2023/K/Z1/U17 

Konferencia SPF odvoláva p. P. Borsiga z pozície  člena Rady SPF pre vodné pólo a z pozície predsedu Výboru sekcie 
vodného póla. 

 
Hlasovanie: (12:47) 
 
Prezentovaných delegátov: 89 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 282 
Počet hlasujúcich delegátov: 87 
Počet nehlasujúcich delegátov: 2 
Počet hlasov “Za”:  244 
Počet hlasov “Proti”: 6 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 28 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
___________________________________________________________________________________________________ 
 

Bod č. 15. – Doplňujúca voľba člena Rady pre ekonomiku 

 
Na pozíciu členky Rady pre ekonomiku je len jediná kandidátku, ktorú volebná komisia overila v zmysle stanov, ktorá riadne 
poslala prihlášku, súhlasila s kandidatúrou včas. Jedná sa o pani Ľubicu Pšenkovú. 
 
 
Voľba člena Rady SPF pre ekonomiku: 
 

SPF/2023/K/Z1/U18 

Konferencia SPF zvolila  Ing. Ľubicu Pšenkovú do funkcie člena Rady SPF pre ekonomiku. 

 
Hlasovanie: 
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1.kolo o 13:00 
Prezentovaných delegátov: 86 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 275 
Počet hlasujúcich delegátov: 85 
Počet nehlasujúcich delegátov: 1 
Počet hlasov “Za”: 252 
Počet hlasov “Proti”: 10 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 10 
 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ. 
Odlišné stanovisko delegáta:   žiadne 
 
Prílohou č. 12 Zápisnice z Konferencie je Zápisnica volebnej komisie SPF o priebehu volieb na Riadnej Konferencií SPF 
konanej dňa 04.05.2023 v Bratislave, Hotel NH Gate One č. SPF/2023/VK/Z2 
 
 

Doplňujúca voľba člena Rady  - viceprezident pre plávanie 

 
Voľba viceprezidenta pre plávanie nebola realizovaná, nakoľko nebol prihlásený žiaden kandidát. 
 
 
___________________________________________________________________________________________________ 

 
Bod č. 16 – Rozpočet SPF 2023 
 
16.1. Informácia o čerpaní rozpočtu 2022, Výročná správa SPF a SPM so správou o činnosti SPF a správou o 
hospodárení SPF za rok 2022 a Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky SPF a spoločnosti 
Slovenská plavecká marketingová, s.r.o. za rok 2022 

 
Prezident SPF uviedol, že materiály k rozpočtu boli zverejnené na webovej stránke vrátane čerpania za r. 2022.  
 
Podklady k bodu rokovania: 

- Čerpanie rozpočtu SPF na rok 2022 

- Výročná správa Slovenskej plaveckej federácie a Slovenskej plaveckej marketingovej s.r.o. so správou o činnosti 

SPF a správou o hospodárení SPF za rok 2022 a Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky SPF 

a spoločnosti Slovenská plavecká marketingová, s.r.o. za rok 2022 

Prezident SPF p. Šulek: Nechali všetky kapitoly/podkapitoly tak, ako sme ich prečerpali, aby ste videli reálne čísla 
v jednotlivých častiach. Čo sa týka rozvoja talentovanej mládeže 20 percent, dobre sme podporili tie sústredenia a výsledky 
u juniorských kategórií tomu naozaj zodpovedajú. Pokiaľ ide o kapitolu 13, výdavky na správu a prevádzku, bol problém v 
tom,  že sme mali pôvodný plán 15 percent, nakoniec nám bolo odsúhlasených len 12 percent. A tu vidíte, že sme takmer 
všade v červených číslach. Najhoršie to bolo so mzdovými výdajmi. Najmä ekonomický úsek je poddimenzovaný. 
Realizované boli určité zmeny oproti predchádzajúcemu personálnemu zloženiu, kde sme preradili určité druhy činností do 
sekretariátu(napr. športový riaditeľ predtým, dnes je to generálny sekretár  v kapitole 13, predtým bol v kapitole 15) a pod.. 
Kapitola 14 transfery, tu urobíme nápravu: 19 800 bolo vyčerpaných. Verejným obstarávaním sme došli k vyšším cenám, 
ktoré sme museli dofinancovať z vlastných zdrojov. Kapitola 15 Reprezentácia, tam sme síce načerpali, ale takisto sme 
používali peniaze, ktoré sme presúvali z inej kapitoly, je tam mínus 80 tisíc. Ale z tej rezervy, ktorú sme mali v iných 
kapitolách, tak sme presunuli do kapitoly 15, aby sme podporili reprezentáciu a šport. Pretože v kapitole 11 napríklad, kde 
si kluby nedočerpali svoje príspevky, tak sme ich presunuli do kapitoly 15, ktorá je pre nás vždy najdôležitejšia, pretože sú 
to naše reprezentačné družstvá. Kapitola 16 Rozvoj športu, najväčšie problémy mali tie malé športy alebo najmenší šport 
diaľka, kde robila osem súťaží a mali s tým problém, aby nakoniec boli v vo vyrovnanom rozpočte, a preto sme im taktiež 
museli pomáhať aj z vlastných zdrojov.  
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Delegát klubu PST p. Pavúk: Položil dve otázky: 1/ Kto Vás oprávňuje meniť konferenciou schválený rozpočet v jednotlivých 
kapitolách a presúvať medzi kapitolami a ukázať tu všetkým, čo všetko je prečerpané. Nemyslím si, že vy máte takúto 
právomoc, pokiaľ konferencia neschváli presun prostriedkov. Rozpočet sa síce zostavuje vyrovnaný, tak bol schválený, ale 
vyrovnaný neskončil. 2/ Pri vlastných zdrojoch a pri konštatovaniach som vychádzal len z toho, čo ste uviedli vo výročných 
správach ako počiatočný stav, koncový stav na vlastných účtoch a ukázali ste výnosy a náklady. Nesedí to ani v jednej 
položke.  
 

Prezident SPF p. Šulek:  Ten rozpočet sme schvaľovali v deviatom mesiaci minulého roku, tak už vtedy, pretože tie čísla 
pohybovali hore dolu, nemohli sme vedieť presne stav, lebo neboli zaúčtované všetky položky. Pre rok 2022 sme mohli v 
rámci zmluvy voči ministerstvu posúvať tie jednotlivé položky kapitoly a presúvať financie. Pokiaľ ide o tú otázku kto nás 
poveril, žiadame o to, aby sme tento rozpočet, tak ako sme ho čerpali, aby sme ho schválila táto konferencia.  
 
Delegát klubu PST p. Pavúk: Podľa vlastných zdrojov máte 149-tisíc. Aspoň taká je suma, ktorá je vykázaná za jednotlivé 
sekcie a sekretariát, teda 141 861. Mne tá realita vyšla 62 710, už toto je celkom zavádzajúci fakt.  
 
Prezident SPF p. Šulek: Mali sme audit. Audítor a jeho hodnotenie  hovorí o tom, či sme správne alebo nesprávne zaúčtovali. 
Všetko vidíte, môžete si prečítať vo výročnej správe. 
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo: Rozpočet, ktorý sme schvaľovali v 19.9.2022 bol v podstate jeden dokument, ktorý bol 
predložený v rozpore so skutočnosťou aké bolo v danom čase čerpanie. Audit nám neoveruje, ako je čerpaný rozpočet a 
ako boli dodržiavané rozhodnutia najvyššieho orgánu. To je úplne niečo iné.  
 

SPF/2023/K/Z1/U19 

Konferencia SPF schvaľuje: 

a) čerpanie rozpočtu SPF za rok 2022 

b) Výročnú správu Slovenskej plaveckej federácie a Slovenskej plaveckej marketingovej s.r.o. so správou 

o činnosti SPF a správou o hospodárení za rok 2022 a Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej 

závierky SPF a spoločnosti Slovenská plavecká marketingová, s.r.o. za rok 2022 

Výročná správa SPF a SPM tvorí prílohu č.13 Zápisnice z Konferencie SPF.  
 

 
Hlasovanie: (13:15) 
 
Prezentovaných delegátov: 86 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 275 
Počet hlasujúcich delegátov: 74 
Počet nehlasujúcich delegátov: 12   
Počet hlasov “Za”: 191 
Počet hlasov “Proti”: 29 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  19 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 
 

16.2. Návrh na zmenu SMERNICE Slovenskej plaveckej federácie o kritériách, účele a rozdelení finančných 
prostriedkov na rozvoj talentovaných športovcov zaradených do zoznamu talentovaných športovcov SPF 
 
Člen Rady SPF p. Moravcová-Valko:  Sú tam veľké úpravy, samozrejme hlavný dôvod je pomôcť a prospieť plávaniu, keďže 
SPF chce v rámci prostriedkov posunúť viac do klubov cez UTM, tam, kde nám vychovajú práve talentovanú mládež. Čiže 
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ponížiť z pôvodných terajších 30 percent na 15, ktoré sa zadržiavajú, takže do klubov by malo prúdiť vzhľadom na súčasný 
rozpočet o 54-tisíc viac, ktoré sa teda nezadržia pre potreby reprezentácie, ale pôjdu teda do klubov cez práve podporu 
tejto talentovanej mládeže. Ďalším argumentom je, aby sa zaviedol vlastný pre všetky individuálne športy rovnaký princíp, 
kedy vlastne aj v týchto dvoch mladých športoch (v diaľkovom a synchro- plávaní), tieto UTM peniaze si nezadržiavali 
stopercentne v reprezentácii. Táto možnosť tam, samozrejme, ostáva, avšak ak športovec, ktorý nemá možnosť sa 
pripravovať v spoločnej príprave, či už v synchronizovanom plávaní alebo vzdialenom diaľkovom plávaní, aby mal možnosť 
požiadať o čerpanie týchto prostriedkov cez svoj materský klub, v ktorom sa už pripravuje, alebo ak sa pripravuje už v 
zahraničí, aby ho mohol tento materský klub s týmito prostriedkami podporiť. Takisto v úprave nastala zmena, kedy nás 
nejaký športovec, napríklad člen UTM plávania, počas roka prestúpiť do iného klubu a nemá vyčerpané tieto UTM 
prostriedky, tak toto právo na to čerpanie prostriedkov sa prenáša plavcom a získava ich vlastne nový klub. 
 
Pozmeňujúci návrh k Smernici SPF o kritériách, účele a rozdelení finančných prostriedkov na rozvoj talentovaných 
športovcov zaradených do Zoznamu talentovaných športovcov SPF prijatý dňa 04.05.2023 od delegátov riadnych členov 
STU (p. Jana McDonnell o 9:32), KSPZR (p. Pavol Vaculčík o 9:39) a STUAS (p. Marcel Blažo o 9:41).  
Kluby SP žiadajú, aby sa znenie Smernice SPF týkajúce sa SP ostalo nezmenené a to z dôvodu, že odvetvie SP nevznieslo 
žiadnu požiadavku na úpravu časti textu Smernice SPF, ktorá sa týka Odvetvia SP.  
 
Delegát klubu STU p. McDonnell,: V sekcii synchronizovaného plávania ani v jej kluboch sa týmto nik nezaoberal ani 
nevznikla potreba úpravy tejto smernice. Apeluje na delegátov, aby rešpektovali zákonitostí toho ktorého športu. V našom 
športe nevznikla potreba úpravy tejto smernice. Dali sme preto protinávrh, aby zmeny týkajúce sa tejto smernice 
nezasahovali do športového odvetvia synchronizovaného plávania.  
 
Delegát klubu SYNCH p. Reich: Dcéra by veľmi rada trénovala na Slovensku, ale musí byť niekde inde a trénuje v zahraničí 
so zahraničnými trénermi. Keď trénuje na Slovensku,  musíme si doniesť zahraničného trénera. Keď sme chceli, aby tu robil 
zahraničný tréner, ktorý tu chcel zostať, žiadne vyššie nároky tam neboli, bolo to celé zmanipulované, že tu nechcel byť, 
lebo chcú proste aby ten športovec nič nedostal. Za návrh p. Moravcovej.  
 
Delegát klubu STU p. McDonnell: Rešpektujme väčšinu športu tak, ako sa rešpektovala väčšina športu vo vodnom póle. Tak 
ako tu vznikla nejaká potreba v plávaní. Prosím, rešpektujme väčšinu športu v synchronizovanom plávaní. 
 
Prezident SPF p. Šulek: V synchronizovanom plávaní nie je spoločná príprava vylúčená. Spoločná príprava zostáva, ale ak sa 
vyskytne prípad, že niekto študuje v zahraničí, tak je namieste otázka, prečo by musel byť v tej spoločnej príprave? Veď my 
otvárame tie nožnice, aby tí pretekári, ktorí majú iné podmienky, aby dostali tie podmienky, aké dostávajú všetci ostatní, 
spoločná príprava touto smernicou sa vôbec nezavrhla. 
 
Delegát klubu STU p. McDonnell: Znova namieta, že ani sekcia, ani nikto z klubov nepripomienkoval návrh zmien tejto 
smernice, ani sa tým nezaoberali. Nevieme, kto tento návrh týkajúci sa synchronizovaného plávania pripravoval a prečo to 
nie je odborník z oblasti športu synchronizovaného plávania. 
 
Člen Rady SPF p. Moravcová-Valko: Pripravovala som to za športovcov, aby tak, aby to bolo rovnocenný prístup pre 
všetkých, aby tu niekto nebol vylúčený len na základe toho, že sa nechce pripravovať možno s vami v tej spoločnej 
príprave. Žiaľ, vo vašom športe funguje monopol, keď dva kluby ovládajú centralizovanú prípravu. Šport synchronizované 
plávanie sa nemôže rozvíjať do iných častí ako týchto dvoch klubov. Tento návrh mal byť na hlasovaní ešte pri konferencii 
per rollam,  nie je to niečo, čo by sa nediskutovalo už viac ako pol roka. 
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo: Toto je štvrtá verzia verzie tejto smernice, ktorá sa menila, v niečom menej, v niečom viacej. 
Takže tento materiál visí na webe sedem dní pred konferenciou.  
 
Delegát klubu SYNCH p. Reich: Je to veľmi diskriminačné, prečo u jedného športu áno a druhého nie. Hovoríme teraz o 
nejakom top tíme, o nejakom prerozdeľovaní peňazí. Nikto nehovorí to, že chceme niekomu niečo zobrať. A teraz sa jedná 
o to, že oni sa chcú podeliť s tým podielom na tú jednu pretekárku z dvadsiatich štyroch. Rozumiete ma? 23 pretekárok 
dostane tie peniaze a tá 24. nedostane kvôli tomu, že povedia, že však si mohla prísť trénovať s nami sem. Prečo nedovoliť 
športovcovi dostať nejakú adekvátnu čiastku?  
 
Prezident SPF p. Šulek:  My nechceme Slovenská plavecká federácia, aby bolo len v jednom meste. Určite aj vy máte záujem, 
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aby expandovala aj do iných miest aj niekde na východe. Ako potom budete riešiť? Lebo tá spoločná centralizovaná príprava 
bude nútiť toho, tú plavkyňu alebo synchro plavkyňu z Košíc, aby sa presťahovali do Bratislavy a nechali tie podmienky, 
ktoré budú mať ďaleko lepšie, ako budete mať vy v Bratislave, čo sami sebe bránite. Spoločná príprava je stále ponechaná. 
Len musíme otvoriť dvere aj tým, ktorí majú iné možnosti, pretože študujú v zahraničí, tak ako to je vo všetkých športoch, 
či to je vo vodnom póle, v diaľkovom plávaní, alebo v plávaní. Sú študenti, ktorí sú v Amerike. Čo budete robiť s takým 
športovcom, ktorý bude robiť v Amerike synchronizované plávanie?  
 
Delegát klubu STU p. McDonnell : Teraz aj touto cestou oslovujem všetky plavecké kluby či vodnopólové, diaľkoplavci. 
Všetci, kto máte k dispozícii alebo chceli by ste vo vašich mestách otvoriť synchronizované plávanie, veľmi radi pomôžeme 
a prídeme. Naozaj sme sa o to pokúsili. Boli sme aj v iných mestách, je tam problém nájsť bazény v normálnych hodinách, 
je problém nájsť tam trénerov. Budeme radi, ak sa v iných mestách otvoria iné kluby. Centralizovanú prípravu tu máme 
preto, lebo ťažíme z toho, že naozaj všetky kluby, ktoré sme aktívne, sme v okolí Bratislavy, tak sa pripravujeme 
centralizovane a to je tá naša výhoda, že môžu trénovať spolu.  
 
Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu: 
 

SPF/2023/K/Z1/U20 

Konferencia SPF schvaľuje zmeny v návrhu Smernice SPF o kritériách, účele a rozdelení finančných prostriedkov 
na rozvoj talentovaných športovcov zaradených do zoznamu talentovaných športovcov SPF v ustanoveniach tak, 
že tie sa nebudú týkať synchronizovaného  plávania. 
 

 
Hlasovanie:  
 
Prezentovaných delegátov: 84 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 271 
Počet hlasujúcich delegátov: 78 
Počet nehlasujúcich delegátov: 6   
Počet hlasov “Za”: 76 
Počet hlasov “Proti”: 129 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  49 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
Hlasovanie o návrhu v znení predkladateľa:  
 
Návrh zmien a doplnení v Smernici SPF o kritériách, účele a rozdelení finančných prostriedkov na rozvoj talentovaných 
športovcov zaradených do Zoznamu talentovaných športovcov SPF zverejnené na webovom sídle SPF ( návrh je zverejnený 
na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/rozpocet-a-smernica-spf)  
 

SPF/2023/K/Z1/U21 

Konferencia SPF schvaľuje zmeny v Smernici SPF o kritériách, účele a rozdelení finančných prostriedkov na rozvoj 
talentovaných športovcov zaradených do zoznamu talentovaných športovcov SPF 
Smernica  SPF tvorí prílohu č.14 Zápisnice z Konferencie SPF.  
 

 
Hlasovanie: (13:50) 
 
Prezentovaných delegátov: 84 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 271 
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Počet hlasujúcich delegátov: 79 
Počet nehlasujúcich delegátov: 5  
Počet hlasov “Za”: 200 
Počet hlasov “Proti”: 26 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  29 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 
 

16.3. Schválenie zverejnenia a zverejňovania informácií o prijatí a spôsobe použitia finančných prostriedkov 

vlastných zdrojov Slovenskej plaveckej federácie a spoločnosti Slovenská plavecká marketingová, s.r.o. 

 

Návrh na doplnenie tohto bodu programu bol prijatý dňa 25.04.2023  o 22:10 od delegáta riadneho člena STUAS p. Blaža .  

 

Delegát klubu STUAS p. Blažo:  Návrh  zaznel tu po prvýkrát 13. 5., bol opakovane predkladaný. Prezentovaný je tento 
návrh v podstate za 7-8 klubov tuším. Námietky, že nemá sekretariát extra človeka na to, ktorý by to zverejňoval, 
protiargument - je to je jednoduchý export a zverejnenie tabuľky z Excelu. Účtovníctvo to umožňuje, ekonomické oddelenie 
pravidelne dávalo údaje členom Rady SPF k dispozícii. Nie je nejaký náročne administratívny úkon a z pohľadu toho potom 
sú aj nejaké relevantné námietky alebo požiadavky z toho, že treba navýšiť nejakého človeka na sekretariáte na túto 
záležitosť. Verejná kontrola prebieha v štátnych zdrojoch, niet dôvodu, prečo by to nemohlo byť vo vlastných zdrojoch. 
Vnímajte tento návrh aj ako nejakú formu verejnej kontroly, aby sme sa pozreli, kam odišli tie peniaze v objeme 300-tisíc 
eur, ktoré, podotýkam, sme náročne my, členovia klubov, naši rodičia, ktorí platia štartovné, vybudovali tu ten, tú masu 
tých peňazí, a nejakým spôsobom odišli. Nie je to návrh výlučne osobný, je podporený klubmi.   
 
Člen Rady SPF p. Moravcová-Valko: Tieto prostriedky medzi rokmi 2020-21 klesli za pôsobnosti tvojej agendy. Takže možno 
ty by si nám to mohol vysvetliť, spolu s hospodárstvom p. Sauder, neviem, ako k tomu došlo, načo boli krízové manažmenty 
a tréneri. Prečo tieto zdroje tak klesli, by si mal vedieť zodpovedať.  
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo: Klesli za rok 2021- 22. Nech sa skontroluje prípadne aj obdobie, kde som pôsobil. Ja som tie 
ale vlastné zdroje bezprostredne neuhrádzal, nepodpisoval ako člen Rady, ty nepodpisuješ jednotlivé košieľky a neurčuješ 
čo z akých zdrojov ide, nedávaš pokyn ekonomickému oddeleniu na úhradu. Nevidím nič škodlivé na tom návrhu , skôr to 
svedčí o úprimnosti a relevantnosti toho návrhu, ak teda mám kontrolovať akože obdobie, keď som tam bol.  
 
Delegát UMB p. Záborský: Klub je jedným z podporovateľov tohto návrhu. Slovenská plavecká federácia už v minulosti 
uviedla, že sa nebráni od roku 2023 zverejňovaniu verejných prostriedkov. Máme už máj a žiadne prostriedky sa nezverejnili. 
Sú to naše peniaze, lepšie povedané vás všetkých, nás všetkých klubov na Slovensku. Sú to vlastné zdroje. že máme to právo 
vedieť, ako sa s týmito financiami nakladá.  
 
Delegát klubu CARZV p. Zelina:  Peniaze, ktoré federácia má, tak sú verejné, ktoré prichádzajú zo štátneho rozpočtu a sú 
takzvané vlastné prostriedky, ale na tie sa skladáme zo štartovného, členského, atď. Najvyšší orgán má predsa právo a 
dokonca povinnosť kontrolovať peniaze a určovať, s ktorými sa ako nakladá. Pán prezident mi sľúbil, že keď sa niekto 
prihlási, dohodne si termín a bude mu umožnené nahliadnuť. Tak aký je v tom rozdiel, keď niekomu umožním nahliadnuť a 
niekomu neumožním nahliadnuť? Tu zase vzniká nejaká diskriminácia. 
 
Prezident SPF p. Šulek: Ja Zverejňovanie vlastných zdrojov zo zákona nie je povinnosť. Samozrejme, tak ako už bolo 
spomenuté, ako sme povedali niekoľkokrát, že to nie sú naše peniaze, to nie sú peniaze prezidenta ani sekretariátu. Ak nás 
sekcia vodného póla požiadala, aby sme zaslali všetky verejné zdroje či vlastné zdroje, tabuľku sme poslali. Pýtal som sa 
prezidentov iných zväzov, vlastné prostriedky nezverejňujú. dôležité povedať, je to, že zamestnanci nemajú v náplni práce 
zverejňovanie, nie je to len je jedna excelovskej tabuľke, kolegýň z ekonomického úseku sa opýtajte, koľko robia na štátnom 
zverejňovaní pre jeden mesiac. Zverejňované budú všetky vaše príjmy aj z vlastných zdrojov, ktoré za normálnych okolností 
by ste nechceli mať alebo nie sú trebárs zo štátnych zdrojov možné. Na to potrebujeme jediného človeka, ktorý sa bude 
venovať iba zverejňovaniu, či už štátnych alebo vlastných zdrojov. A tomuto sa absolútne nebránime, len od vás 
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požadujeme, aby ste nám dodržali ten rozpočet, to znamená, aby ten rozpočet, ktorý sme naplánovali, bol schválený aj v 
tom sekretariáte, tých 15 %, sú zväzy, kde majú aj 20 %, a momentálne je to aj v smernici.   
 
Delegát STUAS p. Blažo:  My tu navrhujeme, aby ste naše peniaze ukázali, aby sme ich videli, aby sme ich zverejňovali. A 
poprosím, keď sa zverejní výročná správa, tak... ja len jednu položku, túto položku som nenašiel vo vyúčtovaní (firmy DLP), 
poprosím ju vysvetliť, ale domnievam sa, že ide o položku, ktorá bola uhradená z vlastných zdrojov.  poprosím, aby pán 
prezident nám vysvetlil túto položku a ja len hovorím preto, že táto položka sa objavila tu je uhradená. 
 
Prezident SPF p. Šulek: Je to služba generálneho sekretára. Mala ešte určité povinnosti voči svojmu pôvodnému 
zamestnávateľovi. Takže do tých troch mesiacov, sme ju museli platiť z týchto zdrojov. Bolo to riadne schválené aj radou. 
Čiže nie sú to žiadne peniaze, ktoré by boli mimo alebo neboli schválené. 
 
Delegát ORCAB p. Adámková:  V každej tej výsledovke sú aj vlastné účty, viete si kedykoľvek pozrieť, aké úhrady boli 
zaplatené. Vždy to bolo aj pod akciami zoradené, aj podľa akcií, čiže človek vie získať tie údaje fakt jedným klikom alebo 
teda možno desiatimi. Nemusia tam byť zaúčtované ešte všetky položky, ale orientačne dokážeme získať údaje veľmi ľahko, 
či už zo štátnych alebo z vlastných zdrojov. Nie je pravdou, že nedokážeme vytvoriť takéto tlačivo, ak máme správne 
nastavené účtovníctvo. Ďalším spôsobom je možnosť využiť transparentné účty. Kompromisným riešením by mohlo byť 
zasielanie reportu raz za štvrťrok/mesiac priamo delegátom.  
 
 

SPF/2023/K/Z1/U22 

Konferencia SPF ukladá prezidentovi SPF a Rade SPF povinnosť prostredníctvom Sekretariátu SPF počnúc mesiacom 

máj 2023 priebežne zasielať Informácie o prijatí a spôsobe použitia prostriedkov vlastných zdrojov evidovaných v 

rámci účtovno analytickej kapitoly č.3 a to najneskôr do 25. dňa kalendárneho mesiaca nasledujúceho po 

kalendárnom štvrťroku, v ktorom boli prostriedky vlastných zdrojov prijaté alebo použité. 

Informácie Sekretariát SPF zasiela v členení podľa jej jednotlivých podkapitol č. 1 až č. …x (SPF/ sekretariát; SPF / 

á sekcia športového odvetvia plaveckého športu; SPF / 2%; SPD / dotácie; SPF / sponzoring; SPF / Charitatívna 

reklama; a iné už zavedené a v budúcnosti zavedené do analytiky) a v štruktúre ako je v účtovníctve SPF vykazované 

priebežné čerpanie a vyúčtovanie finančných prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu v oblasti športu s 

uvedením počiatočného a koncového stavu vlastných zdrojov. 

Informácie Sekretariát SPF zasiela riadnym členom SPF oprávneným hlasovať na poslednej konanej Konferencii SPF 

na emailovú adresu delegáta riadneho člena SPF. 

Kontrolnému orgánu SPF sa ukladá povinnosť vykonávať pravidelnú priebežnú kontrolu plnenia povinnosti 

vyplývajúcej z tohto uznesenia Konferencie SPF. 

 

 
Hlasovanie: (15:20) 
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 246 
Počet hlasujúcich delegátov: 73 
Počet nehlasujúcich delegátov: 3  
Počet hlasov “Za”: 196 
Počet hlasov “Proti”: 17 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  22 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
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Hlasovanie o zverejňovaní vlastných zdrojov SPF spätne: 

 

SPF/2023/K/Z1/U23 

Konferencia SPF ukladá prezidentovi SPF a Rade SPF povinnosť prostredníctvom Sekretariátu SPF zaslať  Informácie 

o prijatí a spôsobe použitia prostriedkov vlastných zdrojov evidovaných v rámci účtovno analytickej kapitoly č.3 za 

obdobie od 1.1.2021 do 30.04.2023 a to najneskôr do 30.05.2023. 

Informácie Sekretariát SPF zasiela v členení podľa jej jednotlivých podkapitol č. 1 až č. …x (SPF/ sekretariát; SPF / 

á sekcia športového odvetvia plaveckého športu; SPF / 2%; SPD / dotácie; SPF / sponzoring; SPF / Charitatívna 

reklama; a iné už zavedené do analytiky) a v štruktúre ako je vykazované priebežné čerpanie a vyúčtovanie 

finančných prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu v oblasti športu s uvedením počiatočného a koncového 

stavu vlastných zdrojov. 

Informácie Sekretariát SPF zašle riadnym členom SPF oprávneným hlasovať na posledné konanej Konferencii SPF 

na emailovú adresu delegáta riadneho člena SPF. 

Kontrolnému orgánu SPF sa ukladá povinnosť kontroly splnenia povinnosti vyplývajúcej z tohto uznesenia 

Konferencie SPF.  

 
 
Hlasovanie: (15:26) 
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 246 
Počet hlasujúcich delegátov: 76 
Počet nehlasujúcich delegátov: 0  
Počet hlasov “Za”: 72 
Počet hlasov “Proti”: 138 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  36 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 

Hlasovanie o zverejňovaní vlastných zdrojov SPM s.r.o. do budúcna: 

 

SPF/2023/K/Z1/U24 

Konferencia SPF ukladá prezidentovi SPF a Rade SPF povinnosť prostredníctvom Sekretariátu SPF počnúc mesiacom 

máj 2023 priebežne zasielať Informácie o prijatí a spôsobe použitia prostriedkov dcérskej obchodnej spoločnosti 

SPF - Slovenská plavecká marketingová. s.r.o., a to najneskôr do 25. dňa kalendárneho mesiaca nasledujúceho po 

kalendárnom štvrťroku, v ktorom boli prostriedky prijaté alebo použité s uvedením počiatočného a koncového 

stavu vlastných zdrojov. 

Informácie Sekretariát SPF zasiela riadnym členom SPF oprávneným hlasovať na poslednej konanej Konferencii SPF 

na emailovú adresu delegáta riadneho člena SPF. 

Kontrolnému orgánu SPF sa ukladá povinnosť vykonávať pravidelnú priebežnú kontrolu plnenia povinnosti 

vyplývajúcej z tohto uznesenia Konferencie SPF.  
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Hlasovanie: (15:27) 
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 246 
Počet hlasujúcich delegátov: 76 
Počet nehlasujúcich delegátov: 0  
Počet hlasov “Za”: 175 
Počet hlasov “Proti”: 42 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 29 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 
Hlasovanie o zverejňovaní vlastných zdrojov SPM s.r.o. spätne: 

 

SPF/2023/K/Z1/U25 

Konferencia SPF ukladá prezidentovi SPF a Rade SPF povinnosť prostredníctvom Sekretariátu SPF zaslať  Informácie 

o prijatí a spôsobe použitia prostriedkov dcérskej obchodnej spoločnosti SPF - Slovenská plavecká marketingová. 

s.r.o. za obdobie od 1.1.2021 do 30.04.2023 a to najneskôr do 30.05.2023. 

Informácie Sekretariát SPF zašle riadnym členom SPF oprávneným hlasovať na poslednej konanej Konferencii SPF 

na emailovú adresu delegáta riadneho člena SPF. 

Kontrolnému orgánu SPF sa ukladá povinnosť kontroly splnenia povinnosti vyplývajúcej z tohto uznesenia 

Konferencie SPF. 

Kontrolnému orgánu SPF sa ukladá povinnosť kontroly splnenia povinnosti vyplývajúcej z tohto uznesenia 

Konferencie SPF.  

 
Hlasovanie: (15:28) 
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 246 
Počet hlasujúcich delegátov: 75 
Počet nehlasujúcich delegátov: 1   
Počet hlasov “Za”: 48 
Počet hlasov “Proti”: 164 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  31 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 

 

16.4. Schválenie Rozpočtu SPF 2023 
 
Prijatá prihláška do diskusie k tomuto bodu bola evidovaná od delegáta riadneho člena IUVAQ - p. Veroniky Strapekovej. 
Vo svojom písomnom príspevku k Návrhu rozpočtu na rok 2023 poukázala: “K návrhu rozpočtu sme (sekcia VSSP) dali 
pripomienky, že počas minulého roka boli schválené Smernice SPF o rozdeľovaní finančných prostriedkov pre Top Team 
Talent a Top Team Senior, ktoré ale nekorešpondovali s hlavnou Smernicou SPF, ktorá im je nadradená a schválená 
Konferenciou SPF a je v neprospech športu. Poukázali sme v pripomienkach na závažný bod a to, že príspevok z MŠVVaŠ sa 
každým rokom navyšuje, ale pre malé športy je to stále menej. A upozorniť na fakt, že športy ako vodné pólo, 
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synchronizované plávanie a diaľkové plávanie majú nižší rozpočet ako sekretariát SPF.  
 
Poobede začala diskusia k jednotlivým návrhom na zmenu návrhu rozpočtu, po ktorej sa o jednotlivých pozmeňovacích 
návrhoch hlasovalo a nakoniec sa hlasovalo o rozpočte ako celku.   
 
Z diskusie, ktorá predchádzala hlasovaniu:  
 
Prezident SPF p. Šulek: Máme 20 % za tú členskú základňu od Ministerstva a od Ministerstva sme nedostali v rámci inflácie 
navýšené. Ak nám navýši Ministerstvo SPF z dôvodu inflácie alebo cien energií rozpočet, tak radi tieto peniaze rozpustíme. 
Ak sme dostali ten istý rozpočet na základe výsledkov z predchádzajúceho obdobia, tak potom vlastne okradneme tých 
športovcov, ktorí už s niečím rátajú. Ako budú s tým vyrovnaní vodní pólisti, keď na Extralige by nedostali toľko (menej kôl), 
alebo diaľkovému plávaniu by bol znížený. Neviem, či toto považujete za správne. Čo má federácia robiť? My máme prioritu 
zabezpečovať reprezentáciu našich športovcov, ktorí nám prinesú peniaze a každý rok ideme hore. 
 
Delegát klubu IUVAQ p. Strapeková: Podané boli pripomienky k návrhu rozpočtu diaľkového plávania,  že teda diaľka žiada 
a že zoberie na úkor synchra nejaké percentá. Synchronizované plávanie je šport, ktorý prináša výsledky do pušky, má členov 
v top tíme aj v top tím talente a diaľkové plávanie nemá týchto členov, čiže tam sú finančné prostriedky, kde už prichádza 
diaľkové plávanie o nejaké financie. Ak by mali výsledky, tak by mali tých financií viac. Druhá vec je, že väčšina diaľkoplavcov 
sa trištvrte roka pripravujú ako plavci. Prečo si na úkor iného športového odvetvia chcú zobrať peniaze práve zo synchra? 
Prečo si potom neberú tie financie od plavcov, ale zo synchra.  
 
Prezident SPF p. Šulek:  K tým zaregistrovaným dvom diaľkoplavcom. Centrálny systém registrácie na Ministerstve školstva, 
nepovoľuje dvojité členstvo. Ak sa niekto prihlási ako plavec prioritne aj napriek tomu, že robí aj druhý šport, tak bude stále 
registrovaný ako plavec. Preto nemáme tých športovcov tak veľa v niektorých sekciách, ale to nemusí byť reálny obraz. Je 
normálne, že aj rôzne plavecké športy trénujú spolu. V našej matrike nemôžeme zaevidovať diaľkoplavca súčasne ako plavca 
aj diaľkoplavca, lebo ten systém je prepojený so systémom, ktorý je na Ministerstve školstva. 
 
 Delegát klubu STU p. McDonnell: Nenamietam voči tomu, ale systémová chyba sa má riešiť inak ako tým, že zoberieme 
inému, úplne inému plaveckému odvetviu dva a pol percenta. Synchronizované plávanie prináša veľmi hodnotné a to sú 
výsledky, na základe ktorých celá Slovenská plavecká federácia má rozpočet taký, aký má. Nemá sa tu riešiť problém jedného 
športu tým, že ideme diskriminovať druhý šport. Rada hlasovala za ten návrh.  
 
Prezident SPF p. Šulek:  Návrh prišiel zo sekcie diaľkového plávania, my ho musíme akceptovať. Dôvody, ktoré povedala 
pani viceprezidentka za diaľkové plávanie, sa nám zdali správne. A my nechceme vás ako šport nejakým spôsobom 
ukracovať. Tu, ako prišiel nejaký návrh, s týmto návrhom treba pracovať. Každý má názor, každý vie sa rozhodnúť. Máme 
tu delegátov, ktorí rozhodnú, ktorý návrh je pre nich lepší. 
 
Delegát klubu STU p. McDonnell: Nám chcete zobrať dve a pol percenta. A to keď sa udeje dnes, na budúci rok môže prísť 
niekto iný s návrhom, že chce zobrať niekoľko percent vodnému pólu. Nech sa páči, spojí sa väčšina a prejde to. Nerozumiem 
tomu, že keď tu je nejaké nesystémové riešenie diaľkoplavcov a plavcov, tak sa to ide riešiť tým, že ublížim inému športu. 
 
Delegát klubu DELNI p. Peciar: Takže vlastne ten návrh bol prerokovaný na rade SPF, 7.12., kde bolo z deviatich členov 
osem súhlasilo. Prvý nástrel bol ešte v apríli 22. Keď sa začalo o tom baviť. Následne na to Martina Moravcová-Valko spravila 
analýzu, ktorú teda ste mohli vidieť, a teda sekcia diaľkového plávania sa uzniesla na tom, že naozaj svojho času to stačilo. 
Pred pár rokmi tých 5 percent na ten počet tých členov diaľkového plávania, kdežto za tých pár rokov teda sme sa posunuli 
niekde inde a jednoducho tých 5 % to nestačí. A keď teda ste pozorne pozerali tú analýzu, tak ten počet sa vyrovnal s tým, 
teda sme 2 najmenšie športy v Slovenskej federácií. Čiže na základe toho sme sa rozhodli, že budeme žiadať o dorovnanie. 
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo:  Pristavím sa pri tom pojme dorovnanie. Myslím si, že má to byť ako keby dohoda športových 
odvetví. Plavecké odvetvia majú mať nejaké rovnocenné postavenie. Výsledky sa dávajú podľa počtu príležitostí za 
jednotlivé športové odvetvia. Treba sa pozerať na to, že kto tvorí kvázi ten výsledok, nielen od počtu príležitostí. V podstate 
sa potom tie všetky ako keby dosiahnuté výsledky zlejú do jedného parametra, ktorý sa vzťahuje na všetky plavecké športy. 
Ak jeden šport/odvetvie znáša nejaké finančné požiadavky, tak nech ich znáša rovnako a vo vzťahu k všetkým odvetviam a 
nie na úkor jedného zo športov vybraného. Pokiaľ zneužijeme väčšinu na zmenu takýchto základných záležitostí, bol by som 
rád, ak by sme predišli situácii, ktorá sa stala v SLA. Ak teda potrebujeme dofinancovať šport alebo športové odvetvie, tak 

mailto:sekretariat@swimmsvk.sk
http://www.swimmsvk.sk/


 

 

 

 
Slovenská plavecká federácia 
Za kasárňou  1, 831 03 Bratislava 
tel.: +421 238 105 478 
IČO: 36 068 764 
sekretariat@swimmsvk.sk,  www.swimmsvk.sk  
 

 

sa bavme o tom, že sa bude podieľať na tom dofinancovaní, prípadne každý/každé odvetvie. Ak je tam veľký prienik, treba 
ho zohľadňovať (z hľadiska plávania a diaľkového plávania), nevidím dôvod, aby to potom financoval iný (akýkoľvek)šport.  
 
Delegát klubu HOZKE p. Bačo : Každé športové odvetvie by chcelo mať väčší balík financií. Myslím si, že zatiaľ nemáme 
nejaký stanovený kľúč. Takže možno do budúcna nájsť nejaký kľúč, pretože si myslím, že jednomyseľná zhoda nikdy nebude. 
Stále keď budete mať niekomu zobrať, tak ten niekto logicky sa bude tomu brániť. Možno treba do budúcna nájsť nejaký  
systém, ktorý by bol vopred daný. Určite treba brať do úvahy aj počet tých športovcov, ktoré majú jednotlivé odvetvia a 
samozrejme aj tie výsledky, ale jednomyseľná zhoda? Asi sa zhodneme, hocikomu z vás by chcel niekto niečo zobrať, asi sa 
budete brániť.  
 
Delegát klubu ZASE p. Mihalka:  Slovenská plavecká federácia je na top šport, na reprezentáciu a výkonnostné plávanie. 
Aby sme za členské konečne začali rozdeľovať peniaze aj podľa výkonnosti. Máme na to UTM-ku, to je top tých 
výkonnostných plavcov, ale ten zbytok peňazí, tých 20 % by mal byť podľa mňa rozdelený na nejakom systéme na základe 
nejakej výkonnosti. Ja som tam nejaký návrh dal, aby to bolo mínus 100 bodov oproti UTM-ke a aby sa tie peniaze 
rozdeľovali klubom, ktoré pracujú, aby sa vychovávali výkonnostní plavci. Nie členovia. 
 
Delegát klubu UMB p. Záborský: KPZBB  V januári sme žiadali navýšenie na 25% v kapitole 16 z toho titulu, že ten nárastu 
cien energie, ako som povedal, všetkých ďalších cien, celkovej inflácie, narástli ceny za prenájom tých bazénov a s tým 
spojené je sú zvýšené ceny na všetky súťaže a tam vlastne už SPF zareagovala zvýšením štartovného. Dňom 1.4. stratila 
účinnosť aj smernica o dobrovoľníctve. Bola vypracovaná nová smernica, ktorá zohľadňuje približne 30-percentnú infláciu, 
ak mám tu dobrú informáciu a o tých 30 % sa navýšili aj odmeny rozhodcom. Takže očakávanie je, že kapitola 16 ostane na 
aspoň na úrovni 18 %, kdežto federácia  predkladá návrh v tejto kapitole znížený dokonca o jedno percento iba na 17 %. 
Ešte ku kapitole 13, kde hovoril pán prezident, že musíme navýšiť túto čiastku na 15 %. Týchto 15 % predstavuje sumu 478-
tisíc, čo je od roku 21 nárast o 48 %, v sume o 154 565 eur. Navrhovaný príspevok na sekretariát je vyšší ako u troch zo 
štyroch všetkých športových odvetví. Tak hovorím si, no sekretariát je nad štyrmi odvetviami, hneď za plávaním. 
 
Prezident SPF p. Šulek: K tomu nárastu sekretariátu ja už som hovoril, že skúsim to porovnať s podobným zväzom. Máme 
zväz atletiky, kde tak isto, náklady na správu a prevádzku sú v celkovej výške 586 350, je to je jeden šport. SPF má 3 milióny, 
atletika 2,9 mil. Uvedomiť si je potrebné, že vzrástol materiál, ktorý máme v skladoch jeden a pol krát. Sklad, ktorý sme mali 
na plavárni a museli často opravovať, sme preniesli do temperovaného skladu presne v tých priestoroch. Nájomné s ďaleko 
menšími priestormi atletický zväz 109 000 €, SPF ročne 64 300 €. Môžeme 5 áut vo dvore parkovať, k dispozícii ďalší sklad. 
Mzdové výdaje zamestnancov súvisiacich so správou SPF. 310 000 €. Keď si pozrieme zamestnancov atletického zväzu, 
306 000 €, len o 4000 € menej. Jedná sa o zdieľaných zamestnancov. Keď to rozdelíme na tie jednotlivé športy a museli by 
si platiť ekonóma, generálneho sekretára pre svoj šport, a tak ďalej, všetky veci. Minulý rok zamestnancom, ktorí robia od 
pondelka do nedele, som mohol akurát tak poďakovať, lebo už sme im nemohli dať ani odmenu či 13. plat. Ak peniaze na 
sekretariáte zvýšia, nepôjdeme za to nakupovať, ale pôjde to opäť do športov tak, ako sme to urobili pred dvoma rokmi.  
 
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu na rok 2023 od KPZBB k prijatý dňa 24.04.2023 v čase 18:25 od p. Záborského za navýšenie 
kapitoly č.11 - Šport mládeže s príslušnosťou na 25 % pre všetky kluby plaveckých športov na SR. (návrh je zverejnený na 
webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023)  
 

SPF/2023/K/Z1/U26 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh od riadneho člena KPZBB k rozpočtu SPF na  rok 2023. 

 
Hlasovanie: (16:14) 
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 72 
Počet nehlasujúcich delegátov: 4   
Počet hlasov “Za”: 84 
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Počet hlasov “Proti”: 125 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  25 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu SPF na rok 2023 prijatý dňa 04.05.2023 o 9:44 od delegáta riadneho člena IUVAQ - p. 
Veroniky Strapekovej za zachovanie súčasného % prerozdelenia alokácie finančných zdrojov medzi DP a SP (5% a 10%).  
Dôvodom je “vyššia úspešnosť SP pre celú SPF do PUŠ, členovia SP sú zaradení v Top Team Talent a Top Team Senior. 
Naopak DP nemá členov v žiadnom Top Teame a teda prichádza o finančné prostriedky. Sekcia DP nenosí výsledky a má 
zaregistrovaných 2 diaľkoplacov na MŠVVaŠ. Zároveň chcem upozorniť na fakt, že všetci diaľkoplavci sú väčšinou sezónny 
plavci. Vyjadrujem nesúhlas s nekoncepčným a účelovým návrhom na úkor jedného odvetvia.” 
 

SPF/2023/K/Z1/U27 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh od IUVAQ (podaného na Konferencií SPF) k rozpočtu SPF na rok 
2023. 

 
Hlasovanie: (16:16) 
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 73 
Počet nehlasujúcich delegátov: 3 
Počet hlasov “Za”: 96 
Počet hlasov “Proti”: 90 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  51 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu SPF na rok 2023 prijatý dňa 04.05.2023 - SKPKE, Ľadové medvede - zmena % prerozdelenia 
alokácie finančných zdrojov medzi DP a SP (po 7,5%) - návrh prijatý na Konferencií SPF 
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu SPF na rok 2023 prijatý dňa 29.04.2023 v čase 21:35 od riadneho člena DELNI (návrh je 
zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/riadna-konferencia-spf-04.05.2023)  
 

SPF/2023/K/Z1/U28 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh od riadneho člena SKPKE, Ľadové medvede a DELNI  k rozpočtu SPF 
na rok 2023. 

 
Hlasovanie:  
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 72 
Počet nehlasujúcich delegátov: 4   
Počet hlasov “Za”: 121 
Počet hlasov “Proti”: 86 
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Počet hlasov “Zdržal sa”:  26 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu SPF na rok 2023 prijatý dňa 04.05.2023 ZASE - alokácia finančných príspevkov klubom 20% 
zo štátneho rozpočtu na základe výkonnostných kritérií (kluby budú mať nárok na príspevok na člena klubu za zaplávaný 
výkon na 100m trati a viac vo výške bodového výkonu -100 bodov oproti UTM od 10 do 15 rokov, od 15 do 18 rokov aj na 
50m trati). Návrh je v rozpore so všeobecným princípom prerozdeľovania financií pre jednotlivé kluby, navrhovateľ vzal 
návrh späť.  
 
 
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu SPF na rok 2023 prijatý dňa 04.05.2023 o 9:40, od delegáta riadneho člena UMB - p. Milana 
Záborského. Ponechať 12% v kapitole 13 - Výdavky na správu a prevádzku, namiesto pôvodného návrhu v rozpočte 15%. 
 

SPF/2023/K/Z1/U29 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh od riadneho člena UMB (podaného na Konferencií SPF) k rozpočtu 
SPF na rok 2023. 

 
Hlasovanie:  
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 73 
Počet nehlasujúcich delegátov: 3  
Počet hlasov “Za”: 74 
Počet hlasov “Proti”: 151 
Počet hlasov “Zdržal sa”:  12 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu SPF na rok 2023 prijatý dňa 04.05.2023 o 9:40, od delegáta riadneho člena UMB - p. Milana 
Záborského. Ponechať príspevok zo štátnych zdrojov na bežné transfery na 18% v kapitole 16. Rozvoj športu. 
 

SPF/2023/K/Z1/U30 

Konferencia SPF schvaľuje pozmeňujúci návrh od riadneho člena UMB  (podaného na Konferencií SPF) k rozpočtu 
SPF na rok  2023. 

 
Hlasovanie:  
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 71 
Počet nehlasujúcich delegátov: 5  
Počet hlasov “Za”: 27 
Počet hlasov “Proti”: 156 
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Počet hlasov “Zdržal sa”:  47 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie nie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta: žiadne 
 
 
Predsedajúci dáva hlasovať o návrhu rozpočtu v tom pôvodnom predloženom znení - Verzia_2_UTM 85/15 rozpočtu SPF na 
rok 2023 (návrh je zverejnený na webovom sídle SPF: https://swimmsvk.sk/rozpocet-a-smernica-spf), keďže žiaden 
pozmeňovací návrh nebol prijatý.  
 

SPF/2023/K/Z1/U31 

Konferencia SPF schvaľuje rozpočet na rok 2023 v navrhovanom znení. (príloha č.15 Zápisnice z Konferencie SPF) 

 
Hlasovanie: (16:30) 
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 72 
Počet nehlasujúcich delegátov: 4  
Počet hlasov “Za”: 215 
Počet hlasov “Proti”: 7 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 12 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
Delegát klubu STUAS p. Blažo: Navrhujem prijať uznesenie v súvislosti s prijatým rozpočtom, že konferencia v zmysle článku 
32 odsek 5 Stanov SPF deleguje na Radu SPF právomoc schváliť úpravy rozpočtu SPF na rok 2023 tak, že prípadné navýšenie 
príspevku uznanému športu, ktoré možno príde, možno nepríde. Navýšenie príspevku uznaného športu bude pomerne 
rozdelené medzi kapitoly 11, 12, 15 a 16 rozpočtu SPF na rok 2023.  
 
 

SPF/2023/K/Z1/U32 

Konferencia SPF v zmysle článku 32 ods. 5 Stanov SPF deleguje na Radu SPF právomoc schváliť úpravy rozpočtu SPF 

na rok 2023 tak, že prípadné navýšenie príspevku uznanému športu bude pomerne rozdelené medzi kapitoly 11, 

12, 15 a 16 rozpočtu SPF na rok 2023. 

 
 
Hlasovanie: (16:32) 
 
Prezentovaných delegátov: 76 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 72 
Počet nehlasujúcich delegátov:4  
Počet hlasov “Za”: 232 
Počet hlasov “Proti”: 0 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 0 
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https://swimmsvk.sk/rozpocet-a-smernica-spf


 

 

 

 
Slovenská plavecká federácia 
Za kasárňou  1, 831 03 Bratislava 
tel.: +421 238 105 478 
IČO: 36 068 764 
sekretariat@swimmsvk.sk,  www.swimmsvk.sk  
 

 

 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
___________________________________________________________________________________________________ 
  
 
 

Neprerokované body: 
17: Správa o činnosti prezidenta a výkonného orgánu za obdobie od predchádzajúcej Konferencie 
18. Výročná správa kontrolóra SPF 

 
 
Po 16.35 hod. prestala byť Konferencia uznášaniaschopnou (len 59 delegátov) a rokovanie sa prerušilo bez 
obnovenia. Neprerokované body môžu byť následne predmetom per rollam hlasovania s tým, že žiadne iné 
návrhy nebudú predkladané.  
 
 
 
 

 
V Bratislave, dňa 29.05.2023 
 
Zapísala:    Martina Kuniková v.r. 

 

Overili:                     Andrea Nováková v.r. 

 

     Lucia Mokrá  v.r.  

  

Predsedajúci:    Tomáš Gábriš v.r. 

 

Prezident SPF:     Ivan Šulek v.r. 

 

Prílohy: 

Príloha č. 1 – Prezenčná listina hostí, kandidátov, sekretariát SPF 
Príloha č. 2 – Prezenčná listina delegátov a náhradníkov 
Príloha č. 3 – Správa mandátovej komisie 
Príloha č. 4 – Prezentácia SPF QUO VADIS_Adámková 
Príloha č. 5 – Volebný poriadok SPF_úprava Konferenciou 04052023 
Príloha č. 6 – Štatút Kontrolór SPF_ úprava Konferenciou 04052023 
Príloha č. 7 – Dodatok č.4_Stanovy SPF 
Príloha č. 8 – Správa o činnosti DK SPF 
Príloha č. 9 – Správa o činnosti OK SPF 
Príloha č. 10 – Správa o činnosti RR SPF 
Príloha č. 11 – Správy orgánov spravodlivosti od STUAS 
Príloha č. 12 – VK SPF_Konferencia SPF 04.05.2023 
Príloha č. 13 – Výročná správa SPF a SPM 2022 
Príloha č. 14 – Smernica SPF o kritériách, účele a rozdelení finančných prostriedkov na rozvoj talentovaných športovcov 
zaradených do Zoznamu talentovaných športovcov SPF 
Príloha č. 15 – Rozpočet SPF 2023 
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